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ÇUMRA’NIN ASIRLIK ÇINARIYDI! YOLSUZLUĞA ‘ŞEFFAF BELEDİYECİLİK’ MESAJI! 
İçeri Çumra’nın ilk meclis üyesi 
ve muhtarı olan, asrın çınarı 
Hasan Yaşar 103 yaşında 
vefat etti. Cumhuriyet ile 
yaşıt olan Merhum Yaşar’ı 
Çumra Belediyesi eski Baş-
kanı Zeki Sayıcı ve Çumra 
eşrafından Ziraat Yüksek 
Mühendisi Prof. Dr. 
Mevlüt Mülayim anlattı. 
n HABERİ SAYFA 4'TE

Nisan ayı meclis top-
lantısında belediye çalış-

malarını değerlendiren 
Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca, ülke günde-

minde yer alan yolsuzluk 
ve rüşvet operasyonlarına 
değinerek milli ve manevi 

değerlere sahip çıkılmasının 
önemine vurgu yaptı.   
 n HABERİ SAYFA 3’TE

NEÜ GENEL SEKRETERİ
 DR. ÇİMEN OLDU 

2023 yılından bu yana Necmettin Erbakan 
Üniversitesi Genel Sekreterlik görevini yürüten 

Prof. Dr. Hüseyin Zahit Selvi, görevi 
Dr. Rahim Çimen’e devretti. 

n HABERİ SAYFA 2’DE

NEÜ Mühendislik 
Fakültesi Biyome-
dikal Mühendisli-
ği Ana Bilim Dalı 
Öğretim Üyesi 
Doç. Dr. Saniye 
Söylemez, Bilim 
Akademisi Genç 

Bilim İnsanları 
Ödül Programı 
(BAGEP) 2025 
ödülüne layık 

görüldü. n HABERİ 
SAYFA 11’DE

NEÜ ÖĞRETİM 
ÜYESİNE ÖDÜL! 

Oyuncu, yönet-
men, oyun yazarı 

ve eğitmen Sevtap 
Çapan, tiyatronun 
büyülü dünyasına 

adım attığı ilk 
anı, sahnede var 
olmanın anlamını 
ve yazarlık serü-

venini Araştırmacı 
Yazar Alaaddin 
Aladağ’a anlattı. 

n HABERİ 
SAYFA 8’DE

‘HAYAT BİÇİMİM, 
OYUNCULUK!’

Suriçi mücevher 
gibi parlayacak!

Suriçi Çarşısı Birinci Etabı’n-
da incelemelerde bulunan 
Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, Suriçi’nin içe-
risindeki eserlerle yalnızca 
Konya’nın değil, tüm Türki-
ye’nin en nadide alanlarından 
biri olacağını söyledi. 
n HABERİ SAYFA 2'DE

‘Muhafazakar ve
çağdaş bir insandı’

Ödüllü Şair Fatih Demir, Sel-
çukya Kültür Sanat Derneği 
bünyesinde kurulan Sel-
çukya Kültür Yayınlarından 
çıkarmış olduğu Bir Başka 
Düştüm adlı ilk kitabını 
okurlarına imzaladı.  
n HABERİ SAYFA 10'DA

Selçukya ödüllü şairi
okurlarıyla buluşturdu 

İçeri Çumralı Haydar Koyun-
cu’nun hayatını kaleme alan 
Prof. Dr. Mevlüt Mülayim, 
Koyuncu’nun muhafazakâr 
ve dindar bir insan olmasına 
rağmen yüzü batıya açık 
çağdaş bir insan olduğunu 
söyledi. n HABERİ SAYFA 5'DE

Türkiye Ulusal Ajansı
Başkanı KTÜN’de!    
n HABERİ SAYFA 11'DE

Konyalı Yücal, 
yeniden YDK üyesi! 
n HABERİ SAYFA 10'DA

TIR kazası maddi
kayıpla sınırlı kaldı      
n HABERİ SAYFA 10'DA

TürkTraktör’ün çevreci 
teknolojisiyle fuarda!         
n HABERİ SAYFA 3'TE

TARIMDA TEKNOLOJİNİN KALBİ DE KONYA’DA ATIYOR 
Tarım sektörünün en büyük buluşması olan Konya Tarım Fuarı, 21. kez kapılarını açtı. Türkiye’nin en büyük, dünyanın sayılı 

tarım fuarları arasında yer alan organizasyon 12 Nisan’a kadar devam edecek.   n HABERİ SAYFA 3'TE

SON 6 YILDA 15 BRANŞTA 
124 BİN 894 KİŞİYE DOKUNULDU!

Selçuklu Belediyesi olarak 
sporda elde ettikleri bu başarıların 

arkasında spor okullarının çok büyük 
katkısının olduğuna işaret eden 

Başkan Pekyatırmacı, yaz ve 
kış olmak üzere 2 dönemde son 

6 yılda 15 branşta 124 bin 894 
çocuk ve gence spor eğitimi 

verdiklerini söyledi.

SPOR ADINA EN ÖNEMLİ 
YATIRIMLARDAN BİRİ OLACAK

Başkan Pekyatırmacı, “Gençlerimize 
ve çocuklarımıza yeni yatırımlar yapıyor 
ve bu doğrultuda olimpiyatlara sporcu 
yetiştirmeyi hedefliyoruz. Bu hedef doğ-
rultusunda şu anda ülkemizin en büyük 
ve kapsamlı Sporcu Seçme ve Yetiştir-
me Merkezi’nin inşasını da tamamlamak 
üzereyiz.” diyerek spor yatırımlarına 
dikkat çekti.  n HABERİ SAYFA 6-7'DE

Türkiye’nin en büyük amatör spor kulüplerinden birisi olan Selçuklu Belediyespor Kulübü sporcuları, antrenörleri ve 
aileleri Selçuklu Kongre Merkezi’nde düzenlenen ‘Selçuklu’nun Yıldızları Ödül Töreni’ programında biraraya geldi

Yıldızlar gecidi! 



Necmettin Erbakan Üniversitesi 
Genel Sekreterlik makamında görev 
değişimi yaşandı. 2023 yılından bu 
yana Necmettin Erbakan Üniversite-
si Genel Sekreterlik görevini yürüten 
Prof. Dr. Hüseyin Zahit Selvi, görevi 
Dr. Rahim Çimen’e devretti.

DR. RAHİM ÇİMEN KİMDİR?
1973 yılında Konya’ da doğdu. 

Konya Merkez İmam Hatip Lisesi’n-
den mezun oldu. Selçuk Üniversi-
tesi İlahiyat Fakültesini bitirdikten 
sonra Selçuk Üniversitesi Sosyal 
Bilimler Enstitüsüne bağlı olarak 
Temel İslami Bilimler Ana Bilim Dalı 
Hadis Bilim Dalı’nda “Endülüslü 
İbn Abdilberr’in Hadisçiliği ve Ca-
miu Beyani’l-İlm Adlı Eseri” isimli 
tezi ile yüksek lisansını tamamladı. 
Necmettin Erbakan Üniversitesinde 
Sosyal Bilimler Enstitüsünde Felsefe 
ve Din Bilimleri Ana Bilim Dalı Din 
Eğitimi Din Eğitimi Bilim Dalı’nda 
“Din Öğretiminde İletişim Temelli 
Algılanan Öğretmen Nitelikleri ve 
İ.H.L. Öğrencilerinin Okul Aidiyetine 
Etkisi” isimli tez çalışması ile dokto-
rasını tamamlamıştır. “Türkiye’de İlk 

ve Ortaöğretim Din Kültürü ve Ah-
lak Bilgisi Ders Programlarında Barış 
Eğitimi” isimli uluslararası bir sem-
pozyumda tebliği bulunmaktadır.

Millî Eğitim Bakanlığı bünyesin-
de öğretmenlik ve uzun yıllar yöneti-
cilik yapmış, özel sektörde de eğitim 
yöneticisi olarak çalışmıştır. Konya 
Ereğli İlçe Milli Eğitim Müdürlüğün-
de İlçe Milli Eğitim Müdürü olarak 
çalışmıştır. Mesleki alanlarda, yöne-
ticilik, eğitim yönetimi ile ilgili birçok 
konuda hizmet içi eğitimler almış ve 
akademik çalışmalarına da devam 
etmektedir. Türkiye’de eğitim ala-
nında daha önce yapılmayan birçok 
çalışmayı gerçekleştiren Dr. Rahim 
Çimen, çok sayıda ödüle ve başarı 
belgesine layık görülmüştür.  Evli ve 
4 çocuk babasıdır. n HABER MERKEZİ

Meram Belediye Başkanı Mus-
tafa Kavuş, Şükran Kentsel Dönü-
şüm Projesi kapsamında yapımı 
devam eden Suriçi Çarşısı Birinci 
Etabı’nda incelemelerde bulundu. 
Başkan Kavuş, şantiye alanında ya-
pımı süren binaları, Selçuklu Ha-
mamı Cam Kubbesi ve tarihi çini 
fırını çalışmalarını tek tek gezerek 
mühendislerden bilgi aldı ve tes-
pit edilen eksikliklerin giderilmesi 
için talimat verdi. İnşaat sürecin-
den kullanılan malzemelere kadar 
tüm ayrıntıları en ince detaylarına 
kadar denetleyen Başkan Kavuş, 
incelemeleri sırasında karşılaştığı 
Bedesten esnafıyla da sohbet ede-
rek, onların çarşı hakkındaki görüş 
ve önerilerini dinledi.
‘BURASI, KONYA VE TÜRKİYE’NİN 
EN ÖNEMLİ ŞANTİYE ALANLARIN-

DAN BİRİ’
İncelemelerinin ardından açık-

lamalarda bulunan Başkan Kavuş, 
yapımları tamamlanan ikinci etap 
ve Tescilli Ada Etabı’ndan son-
ra Suriçi Çarşısı Birinci Etabı’nda 
da inşaat sürecinin tüm hızıyla 
devam ettiğini belirtti. Binaların 
büyük kısmının tamamlandığı-

nı, iç düzenlemeler ve peyzaj ça-
lışmalarının sürdüğünü aktaran 
Başkan Kavuş, proje kapsamında 
Türkiye’nin nadir örneklerinden 
biri olan Selçuklu hamamının bu-
lunduğu alanda çalışmaların sür-
düğünü kaydetti. Bu nadir eserin 
cam bir kubbe ile kapatılacağının 
bilgisini veren Başkan Kavuş, “Bu 
cam kubbe, Konya’nın sembolle-
rinden biri olacak. Burası ile ilgili 
son süreç ihale aşamasında. Böl-

gede, Türkiye’de sadece birkaç 
örneği olan bir çini fırını da bulu-
nuyor. Tüm bu tarihi zenginlik se-
bebiyle, üçüncü derece arkeolojik 
sit alanı olan bölge, sadece Meram 
için değil, Konya ve tüm Türkiye 
için de önemli bir şantiye alanı.” 
ifadelerini kullandı. 

‘SURİÇİ ÇARŞISI, TÜRKİYE’NİN 
EN NADİDE ALANLARINDAN BİRİ 

OLACAK’
Tüm zorluklarına rağmen bu 

etapta gerçekleştirilen çalışmala-
rın yaz aylarında tamamlanarak 
hizmete başlanılacağını belirten 
Başkan Kavuş, açıklamasını şöy-
le sürdürdü; “Daha önce hizmete 
başlayan ikinci etap büyük ilgi 
gördü, mağazalar tek tek açılıyor. 
Birinci etabın da hizmete girme-
siyle bölgenin değeri iyiden iyiye 
artacak. Bu etabın, yaz aylarıy-
la birlikte hizmete başlamasını 
planlıyoruz. Burası, Altın Çarşı 
ve Bedesten ile Suriçi Çarşısı’nı 
birbirine bağlayacak ve sadece 
yaya trafiğine açık bir alan ola-
cak. Çarşı, yürüyüş yolları ve mo-
dern düzenlemeleriyle Konya’nın 
yeni cazibe merkezlerinden biri 
haline gelecek. Konya’nın tarihi 
merkezinde yer alan bu proje, 
Türbeönü Çarşıları, Bedesten 
ve Şükran’ı birbirine bağlayan 
bir özelliğe sahip. Aynı zamanda 
tarihi surların ve Larende Kapı-
sı’nın bulunduğu alanda da kazı 
ve ihya çalışmaları sürüyor. Bu 
çalışmalar tamamlandığında böl-
ge adeta nadide bir mücevher 
gibi parlayacak.”
nİ HABER MERKEZİ
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Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, Suriçi Çarşısı Birinci Etabı’nda incelemelerde bulundu. Başkan Kavuş, “Simgelerinden biri olacak   
Selçuklu Hamamı Cam Kubbesi ve tarihi çini fırını ile bölge sadece Konya’nın değil, Türkiye’nin en nadide alanlarından biri olacak.” diye konuştu 

Mücevher gibi parlayacak!

Türk Eğitim Sen Konya 1 
Nolu Şube Başkanı Ali Köç, “Va-
tandaşın kamu hizmetini takibi 
amacıyla hizmete sunulan Cİ-
MER başvurularının geldiğimiz 
noktada kamu çalışanları üze-
rinde adeta bir mobbing vası-
tası haline geldiğini bildirerek, 
CİMER başvurularına düzen 
getirilmesini istedi. Kamu-Sen 
Konfederasyonu çatısı altında 
sendikal faaliyetlerini sürdü-
ren Türk Eğitim-Sen Konya 1 
No’lu Şubenin Başkanı Ali Köç, 
konu hakkında yaptığı yazılı 
açıklamasın şu sözlere yer ver-
di. “Dayanaksız, gerçeklikten 

uzak ve adeta ego tatmini ha-
line bürünen kimi başvurular 
üzerinden çalışanlara inceleme 
başlatılmasına son verilmelidir. 
Bu çeşit başvurular, idare ta-
rafından işleme konulmamalı 
ve personel huzursuz edilerek 
yıpratılmamalıdır. Bu itibarla; 
-CİMER başvuruları ücret mu-
kabili olmalıdır. -Dayanaktan 
yoksun, iftira ve itham içeren 
başvurularda başvuru sahibine 
hukuki ve mali müeyyide uy-
gulanmalıdır. İftira ve ithama 
maruz kalan çalışanlara tazmin 
hakkı tanınmalıdır.”
n HABER MERKEZİ 

Valilik himayelerinde, Bü-
yükşehir Belediyesinin des-
tekleriyle İl Milli Eğitim Mü-
dürlüğü tarafından yürütülen 
“Şehrimiz İmzamız” projesi, 
ilçe tanıtımları ile devam edi-
yor. Proje çerçevesinde her 
hafta bir ilçe, tarihi yapıları, 
yöresel lezzetleri, geleneksel 
kıyafetleri, manileri ve türkü-
leri gibi kültürel değerleriyle 
detaylı bir şekilde tanıtılarak 

ele alınıyor. Çocukların yaşa-
dıkları bölgenin tarihi ve kül-
türel dokusunu daha yakından 
tanımalarını sağlamak amacıy-
la yürütülen proje kapsamında 
bu ay; Kadınhanı, Karapınar ve 
Karatay ilçeleri tanıtıldı. Belir-
lenen program doğrultusunda 
gerçekleştirilen etkinlikler, ço-
cukların kendi şehirlerini tüm 
yönleriyle keşfetmelerine katkı 
sağlıyor. n HABER MERKEZİ

‘Şehrimiz İmzamız’ 
ilçelerde tanıtılıyor 

‘CİMER başvurularına
düzen getirilsin’ 

Akşehir Belediyesi Park ve Bah-
çeler Müdürlüğü, şehir genelinde 
çevre düzenlemesi ve halk sağlığını 
korumaya yönelik çalışmalar kapsa-
mında yabani ot temizliği ve ilaçla-
ma çalışmalarına başladı. Özellikle 
ilkbahar aylarında hızla çoğalan 
yabani otlara karşı başlatılan müca-
dele, planlı ve kapsamlı bir şekilde 
sürdürülüyor.

İLK HEDEF ANA ARTERLER
İlaçlama çalışmaları, öncelikli 

olarak şehirdeki ana arterlerde baş-
latıldı. Ardından ekipler, mahalle 
arası sokaklara ilerleyerek tüm ilçe 
genelinde uygulamayı sürdürecek. 
Yabani otların hem görsel kirlilik 

oluşturması hem de zararlı haşe-
relerin çoğalmasına neden olması 
sebebiyle, bu temizlik çalışmala-
rının düzenli aralıklarla yapılması 
planlanıyor.

VATANDAŞLARA 
ÖNEMLİ UYARI

Belediye yetkilileri, ilaçlama ça-
lışmalarının yapıldığı saatlerde va-
tandaşların dikkatli olmaları ve evcil 
hayvanlarını korumaya yönelik ted-
birler almaları gerektiğini belirtti. 
Kullanılan ilaçların insan sağlığına 
zarar vermeyecek şekilde seçildiği 
ancak doğrudan temasın yine de 
sakıncalı olabileceği vurgulandı. 
n HABER MERKEZİ 

Akşehir, bahar 
temizliğine başladı! 

Vali İbrahim Akın, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay, Hadim Kaymakamı Ramazan 
Cihangir, Hadim Belediye Başkanı 
Mehmet Çetiner ve Devlet Su İş-
leri (DSİ) Bölge Müdürü Mehmet 
Alp, Afşar Bağbaşı Hadimi Tüneli 
inşaatı ve Yerköprü Şelalesi’nde 
incelemelerde bulundu. Heyete, 
temelden 127 metre yüksekliğe ve 
364 milyon metreküp su depola-
ma hacmine sahip olan Afşar Bara-
jı’nda depolanan suları Bağbaşı Ba-
rajı’na aktaracak 18 bin 136 metre 
uzunluğundaki Hadimi Tüneli’nde 
son durum hakkında bilgi verildi.

‘KONYA’YI HER ALANDA DAHA 
İLERİYE TAŞIMAK İÇİN ÇALIŞMAYA 

DEVAM EDECEĞİZ’
Konya Büyükşehir Belediye 

Başkanı Uğur İbrahim Altay, Ha-
dimi Tüneli’nde, Bağbaşı Barajı 
tarafı ve Afşar Barajı tarafı olmak 

üzere iki ayrı hatta aynı anda 
yürütülen proje sahasındaki ça-
lışmaları yerinde incelediklerini 
belirterek, Afşar Bağbaşı Hadimi 
Tüneli’nin Konya’nın kalkınma 
hedefleri açısından stratejik ya-
tırım olduğunu belirtti. Büyük-
şehir Belediyesi olarak düzenle-
me çalışmaları yaparak turizme 
kazandırdıkları Hadim Yerköprü 
Şelasi’nde de incelemeler yap-
tıklarını kaydeden Başkan Altay, 
“Doğal güzellikleriyle göz kamaş-
tıran Yerköprü Şelalesi’ni yürüyüş 
yolları, seyir terasları ve dinlenme 
alanlarıyla doğal yapıyı bozmadan 
turizme kazandırdık. Konya’yı her 
alanda daha ileriye taşımak için 
çalışmaya devam edeceğiz. Şeh-
rimize ve ülkemize değer katacak 
bu güzel eserlerin hayırlara vesile 
olmasını diliyorum” diye konuştu. 
n HABER MERKEZİ

Doğal güzellikleriyle 
göz kamaştırıyor! 

NEÜ Genel Sekreteri 
Dr. Çimen oldu 

Ali Köç
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      Gece Gündüz
Konya                         9°C             14°C
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Türkiye’nin tarım mekanizas-
yonundaki lider firması TürkTrak-
tör, 8 - 12 Nisan tarihleri arasında 
düzenlenen Konya Tarım Fuarı’n-
da Faz 5 emisyon seviyesine sahip 
en yeni ürünlerini sergiliyor. New 
Holland T5 Bluemaster FL 4.20 
Master Faz 5, T5 Bluemaster Mas-
terDrive Faz 5, T4S TTGuide Faz 
5, 66s TTGuide Faz 5 ile Case IH 
Farmall X FL 4.20 Pro Faz 5, Far-
mall X ProGuide Faz 5, JXE TTGu-
ide Faz 5 ve JXC TTGuide Faz 5’in 
yanı sıra Hassas Tarım Ürünleri, 
Tarımsal Ekipmanlar ve Tarlam 
Cepte de en yeni özellikleriyle çift-
çileri bekliyor. 

TARLAM CEPTE’NİN YAPAY ZEKA 
ASİSTANI TRAKBOT FUARDA
TürkTraktör’ün çiftçilere diji-

tal karar desteği sunma amacıyla 
hayata geçirdiği mobil uygulaması 
Tarlam Cepte, kullanıcı dostu yeni 
özellikleri ve avantajlı kampanya-
ları ile Konya Tarım Fuarı’nda yer 
alıyor. Tarlam Cepte’nin sektördeki 
ilk yapay zeka destekli sohbet ro-

botu TrakBot fuarda çiftçileri bekli-
yor. Dijital bir asistan olan TrakBot 
7/24 iletişim kurarak, hava duru-
mu raporlarından kampanyalara, 
gübreleme tavsiyelerinden sula-
ma önerilerine kadar pek çok ko-
nuda sorulara anında yanıt veriyor.

 Kullanıcı sayısı 173 bini geçen 
Tarlam Cepte, Konya Tarım Fua-
rı’na özel olarak üyelere özel 600 
TL Opet Akaryakıt Puan hediye 
edecek. 2025 yılında traktör sa-
tın alıp Tarlam Cepte aktivasyon 
kodlarını aktif etmeyen müşteriler, 
standa gelerek kodları aktif ettikle-

rinde LC Waikiki’den 1000 TL he-
diye puan kazanabilecek.

TürkTraktör, Tarlam Cepte 
üzerinden Konya Tarım Fuarı’n-
da bir çekiliş de gerçekleştirecek. 
Tarlam Cepte kullanıcılarının ka-
tılabileceği çekiliş sonucunda ka-
zananlara 5 adet TTGuide, 5 adet 
TTSeninle ve 10 adet TTConnect 
hediye edilecek. 

TRAKTÖR İLE EKİPMANLARDA 
KREDİ VE LEASİNG KAMPANYASI

TürkTraktör, Konya Tarım 
Fuarı’na özel olarak traktör ve 
ekipmanlarda çiftçilere avantajlı 

kampanyalar sunuyor. Nisan ayı 
boyunca devam edecek TT Finans 
kampanyası kapsamında New 
Holland ve Case IH marka sıfır 
traktör alımlarında 4 milyon TL’ye 
kadar kredi tutarlarında uygun faiz 
oranları ve 5 yıla kadar vade seçe-
nekleri bulunuyor.

 Yerli ekipman tarafında kulla-
nılacak kredilerde ise 1 yıl vadeyle 
250 bin TL’ye kadar yüzde 0 faiz, 
250 bin TL - 350 bin TL arası yüz-
de 1,99 faiz ve 350 bin TL – 500 
bin TL arası yüzde 2,99 faiz oran-
ları çiftçileri bekliyor. Nisan ayın-
da yerli üretim traktör satın alan 
çiftçilere, eksantrik pulluk, toprak 
işleme, ilaçlama makinesi, hassas 
ekim makinesi ve küçük balya 
ürün grupları için özel perakende 
destekleri sunuluyor. New Holland 
ve Case IH marka büyük balya 
makineleri için 2, 3 ve 4 yıllık va-
delerde geçerli özel leasing kam-
panyası da fuar süresince çiftçileri 
bekliyor.
n HABER MERKEZİ

TürkTraktör’ün çevreci teknolojisi Tarım Fuarı’nda!
Buyursun efendiler…
Yeni gündem hazır…
Gazze yanıyor mu? Eh…
Biraz nazar!

Hemen bir filtre,
Bir üzgün emoji…
Vicdan görevini yaptı!
Çok da geçici…

Toplantı başladı.
Koltuklar dolu.
Cümleler yuvarlak…
Niyetler flu.

“Taraflara… itidal…”
Dendi yine.
Çocuk ölmüş.
Ama suçlu birine!

Seyirciler hazır…
Perdeler kalktı.
Patlama sesiyle…
Yürek mi yaktı?

Hayır!
Reyting yaptı.
Çok izlendi!
Biri story attı…
Biri şiir beğendi!

“Bir lokma ekmek mi? 
Su mu?”
Lüks sayılır!
Fırınlar kapalı!
“İlaç mı?”
Tünelden mi geçilir?

Ama füzeler?
Oh…
Gayet dakik gelir!
Haritada yok ama…
Hep…
Denk gelir!

Gazze mi?
O artık bir test sahası.
Kim daha sessiz?

UTANÇ SAHNESİ

haber@konyayenigun.com
FERDA BOZ GÜNERİ

Kim daha vicdansız?

Kim gözünü kırpmadan izler ölümü?
Kim “Ama Güçler!” deyip
Siler bölümü?

Unutulmaz tarih bu…
Lâkin nasıl?
Yalancı yaslar…
Diplomatik masal…

Bir çocuk havaya uçtu az önce!
“Ne yazık…”
Deyip geçildi
Sonraki bültene.

Kefende kalmadı!
Çuvala konulan baş, gövde
Kalan ne varsa…
Bir yudum acı, bir karış toprak
İçimde boşluk, 
Yüreğime düşen sadece acı kayıp.

Ey dünya…
Sen nasıl bir seyircisin?
Kan desem değil, ne gerekir…
İlgini çekmek için?

Hicvim sana değil…
Yüzüne tutulan aynada.
İnsanlık…
Sen en çok Gazze’de
Utandın aslında.

Konya Ticaret Odası Uluslara-
rası Fuar mekezi’nde düzenlenen 
fuarda, 5 ülkeden tarım bakanı 
olmak üzere 12 ülkeden tarım ba-
kanlığı temsilcisi de yer aldı. Kon-
ya 21. Tarım, Tarımsal Mekanizas-
yon ve Tarla Teknolojileri Fuarının 
açılışı Konya Ticaret Odası- Tüyap 
Konya Uluslararası Fuar Merkezin-
de gerçekleştirildi. Açılışa Tarım 
ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı 
ve protokol mensupları katıldı. Fu-
arın ilk günü yoğun ilgi görürken 
çiftçi yeni teknolojiyle tanıştı: fir-
malar için ise ihracatta yeni kapılar 
aralandı. 

‘DAHA MODERN, DAHA VERİMLİ, 
DAHA KALİTELİ ÜRÜNLER 

ÜRETEBİLMESİ İÇİN TÜM DESTEĞİ 
SAĞLAMAYA DEVAM EDECEĞİZ’
Tarımın geleceğinin, teknoloji-

nin ve inovasyonun ışığında şekil-
leneceğine dikkat çeken Yumaklı, 
"Konya Tarım Fuarı üreticilerimiz, 
çiftçilerimiz ve sektörümüzün bü-
tün paydaşlarıyla ülkemizi tarımda 
söz sahibi yapmak için çalışma-
lara devam eden bütün paydaş-

ları bir araya toplamış durumda. 
Tarımın geleceği teknolojinin ve 
inovasyonun ışığında şekillene-
cektir. Tarımda mekanizasyon ve 
verimliliğin artması çiftçilerimizin 
iş gücünü ve zamanını elbette ki 
kaynaklarını verimli bir şekilde 
kullanmasını sağlayacaktır. İno-
vasyon, sürdürülebilirlik ve yerli 
üretim bizim temel değerlerimiz. 
Bu fuarda sergilenen teknolojiler 
bizim bu değerlerimize daha hızlı 
ulaşma anlamında çok önemli bir 
yer tutmakta. Bizler de Cumhur-
başkanımızın liderliğinde, üretici-
lerimizin daha modern, daha ve-
rimli, daha kaliteli, daha rekabetçi 
ürünler üretebilmesi için tüm des-
teği sağlamaya devam edeceğiz" 
ifadelerini kullandı. Vali İbrahim 
Akın da, gelişen tarım teknolojile-
rine değinerek, fuarda sergilenen 
her bir makine ve teknolojinin 
toprağın bilgisayarla, emeğin bi-
limle buluştuğu bir çağın işareti 
olduğunu söyledi. AK Parti Konya 
Milletvekili Mehmet Baykan da, 
Konya'da ve Türkiye'de tarım adı-

na önemli adımlar atıldığını, fuarın 
hayırlı olmasını diledi.

‘EN ÖNEMLİ HEDEFLERİMİZDEN 
BİRİSİ KIRSALDA YAŞAYAN 

VATANDAŞLARIMIZIN GELİRİNİ 
ARTTIRMAK’

Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Uğur İbrahim Altay ise, 
Konya'nın Çatalhöyük'ten bu 
yana yaklaşık 9 bin 500 yıldır 
Anadolu'nun bereketli toprak-
larında tarımın merkezi olan 
bir şehir olduğunu belirterek, 
"Tarımsal üretim değeri, tarım-
sal ticaret ve tarımsal istihdam 
açısından Türkiye'nin başkenti 
konumundayız. Konya sanayi-
sinin bugün gelinen noktada 
başlangıcı da tarım makinaları 
üretimidir. Bugün bu fuar in-
şallah Konya'mız için çok büyük 
bir berekete vesile olacak. Kon-
ya Büyükşehir Belediyesi olarak 
Büyükşehir Yasasından itibaren 
en önemli hedeflerimizden bi-
risi kırsalda yaşayan vatandaş-
larımızın gelirini arttırmak. Bu 
manada Tarım ve Orman Ba-

kanlığımızla koordineli bir şe-
kilde hem bitkisel hem de hay-
vansal üretime ciddi destekler 
veriyoruz. İnşallah tarımın ge-
leceğinin konuşulduğu bu fuar 
Konya'mız için yeni bir kapının 
açılmasına vesile olacak" dedi.

Konya Ticaret Odası (KTO) 
Başkanı Selçuk Öztürk de, 
"Şehrimizin küresel ekonomide 
aldığı payın artmasında loko-
motif sektörlerden biri tarım ve 
tarımsal mekanizasyon sektö-
rüdür. Fuarımız bu sektörlerin 
hem büyümesini hem de dün-
yaya açılmasını sağlıyor. Ayrıca 
yıl içerisinde Konya'nın en faz-
la ziyaretçi aldığı etkinlik olan 
tarım fuarı sayesinde sadece 
tarım değil, hizmetler sektörü 
de büyük bir hareketlilik kazan-
maktadır. Fuar süresince artan 
yabancı ziyaretçi sayısı ve dü-
zenlenen ticari alım heyetleriy-
le Konya'ya önemli bir miktarda 
finansal bir girdi de sağlıyoruz" 
diye konuştu.  
nİ ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Tarım sektörünün en büyük buluşması olan Konya Tarım Fuarı, 21. kez kapılarını açtı. Türkiye’nin en büyük, dünyanın sayılı 
tarım fuarları arasında yer alan organizasyonun açılışı, Tarım ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı’nın katılımıyla gerçekleşti

Yine fuar, yeni teknoloji! 

Karatay Belediye Başkanı Hasan 
Kılca, Nisan ayı meclis toplantısında 
belediye çalışmalarını değerlendirdi. 
Kılca aynı zamanda gündeme dair 
önemli açıklamalarda da bulundu. 
Ülke gündeminde yer alan yolsuzluk 
ve rüşvet operasyonlarına değinen 
Başkan Kılca, milli ve manevi de-
ğerlere sahip çıkılmasının önemine 
vurgu yaptı.   

KARATAY’IN HER 
NOKTASINDA HİZMET VAR                             

Karatay Belediye Başkanı Hasan 
Kılca, belediye meclis toplantısında 
yaptığı konuşmada Karatay’ın yaşa-
dığı büyük dönüşümü anlattı. Yapı-
lan yatırımların ve belediye hizmet-
lerinin ilçeye kazandırdığı ivmeye 
dikkat çeken Başkan Kılca, “Tüm ça-
lışma arkadaşlarımızla birlikte, şeh-
rimize hizmet etmeye, Karatay’ımızı 
belediyecilik hizmetleriyle buluştur-
maya kararlılıkla devam ediyoruz. 
Bu başarıda en büyük pay kıymetli 
mesai arkadaşlarımızın ve meclis 
üyelerimizindir. Alınan her karar, 
şehrimizin geleceğine yön vermek-
tedir. Karatay Belediyesi olarak son 
altı yılda yaptığımız yatırımlar ve 
projelerle ilçemiz adeta küllerinden 
yeniden doğdu. Karatay, Konya’mı-
zın parlayan yıldızı haline geldi. Son 
yıllarda birçok alanda rekorlar kırdık. 
Özellikle altyapı, sosyal donatı alan-
ları, çevre düzenlemeleri ve yeşil 

alan çalışmalarımızla Karatay, nüfu-
su en hızlı artan ilçelerden biri oldu. 
Yalnızca son altı yılda yaptığımız ya-
tırımlar, geçmişteki birçok dönemin 
toplamına denk gelmektedir. Asfalt-
tan parkeye, parklardan sosyal tesis-
lere, yeşil alanlardan spor tesislerine 
kadar her alanda önemli hizmetler 
kazandırdık. Bu süreçte neredeyse 
tüm hizmet araçlarımızı yeniledik. 
İş makinelerimizden asfalt plentimi-
ze, beton ve parke üretim tesisleri-
mizden lavanta bahçelerimize, gül 
parkımıza ve ağaçlandırma alanları-
mıza kadar birçok çalışmayı hayata 
geçirdik” dedi.  

BU İHALELER KABUL EDİLEMEZ
Konuşmasında son günlerde 

ülke gündeminde yer alan beledi-
yelere yönelik yolsuzluk ve rüşvet 
operasyonlarına da değinen Başkan 
Kılca şu ifadelere yer verdi; “Son 
günlerde ülkemizde yaşanan bazı 
olaylara da değinmek istiyorum. Bil-

diğiniz üzere geçtiğimiz ay İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi ve bazı ilçe 
belediyelerine yönelik rüşvet, gö-
revi kötüye kullanma, ihaleye fesat 
karıştırma gibi iddialar üzerine ope-
rasyonlar gerçekleştirildi ve bazı be-
lediye başkanları ile şirket çalışanları 
tutuklandı. 28 yıldır belediyeciliğin 
içindeyim. Büyükşehir belediyesin-
de de görev yaptım, birçok önemli 
yatırımın ihale komisyonu başkan-
lığını üstlendim. Mevlana Kültür 
Merkezi, stadyum, alt-üst geçitler, 
Bilim Merkezi gibi projelerin ihale 
komisyonu başkanlıkları yaparak ak-
tif görev aldım. Ayrıca yıllarca Konya 
mahkemelerinde bilirkişilik yaptım. 
Kamu ihaleleri konusunda uzmanlık 
eğitimleri aldım. Bu alanda yetkinli-
ğimle söylüyorum ki; bazı ihalelerin 
usule aykırı şekilde pazarlık usulüyle 
yapılması kabul edilemez. Örneğin 
İstanbul’daki ihalelere baktığımızda 
birisi 95 milyon tutarında birisi de 
141 milyon tutarında yani 235 mil-
yon liralık ‘şerbetli tatlı’ alım ihale-
si, doğal afet ve salgın hastalık gibi 
olağanüstü durumlar gerekçe gös-
terilerek pazarlık usulüyle gerçek-
leştirilmiş. Üstelik teslim süresi bir 
yıl! Eğer bu kadar acilse neden tes-
lim süresi bir yıl? Birisi Muş’tan, biri 
Hakkari’den alınmış. Bu örnek tek 
başına bile sistemin ne kadar sorgu-
lanması gerektiğini ortaya koyuyor.”

ŞEFFAFLIK HER 
ZAMAN TEMEL İLKEMİZ

Başkan Kılca Karatay Beledi-
yesi’nin tüm ihalelerini açık, şeffaf 
ve ilanlı şekilde gerçekleştirdiğini 
belirterek: “Biz Karatay Belediyesi 
olarak 800 bin TL’ye kadar doğru-
dan teminle yapılabilecek alımlarda 
dahi ilan açıyor, her kalemi şeffaf 
bir şekilde web sitemizden kamuo-
yuyla paylaşıyoruz. Kamera alımın-
dan petekli ısıtıcıya kadar her alımı 
ilanlı gerçekleştiriyoruz. İşte şeffaflık 
budur. Bu milletin alın terini, kamu 
kaynaklarını kimsenin keyfi şekilde 
harcamasına müsaade edemeyiz. 
Karatay Belediyesi olarak 385 bin 
vatandaşımızın emanetini korumak 
için gece gündüz çalışıyoruz” diye 
konuştu. 

MİLLİ VE MANEVİ DEĞERLERİMİZE 
SAHİP ÇIKMAYA DEVAM EDECEĞİZ

Karatay Belediye Başkanı Hasan 
Kılca sözlerini şöyle bitirdi; “Sözün 
özü; biz milli dayanışmayla güç-
lenen, milli ve manevi değerlere 
bağlı bir anlayışla yol yürüyen bir 
belediyeyiz. Hep birlikte hareket 
ederek, hukuksuzluklara, yolsuz-
luklara “dur” diyebiliriz. Bizler aynı 
inançla, aynı samimiyetle bu mem-
lekete hizmet ediyoruz. Bu birlik ve 
beraberlikle inşallah çok daha güzel 
yarınlara ulaşacağız.”
n HABER MERKEZİ 

Yolsuzluklara karşı net mesaj: Şeffaf Belediyecilik

Asrın İşinsanları Derneği 
(ASRİAD) Konya Şubesi, Kon-
ya Tarım Fuarı - 2025'in açılı-
şına geniş bir heyetle katılım 
sağladı. Şube Başkanı Abdul-
lah Karabağ'ın öncülüğünde 
gerçekleşen ziyarette, Teşki-
latlanma Başkanı ve Başkan 
Yardımcısı İsmail Özmen, İş 
Geliştirme Başkanı ve Baş-

kan Yardımcısı Hüseyin Bulut 
ile Kurumsal İlişkiler Başkan 
Yardımcısı Mustafa Gülsever 
de hazır bulundu. ASRİAD 
Konya heyeti, fuardaki stant-
ları gezerek sektördeki son 
gelişmeler hakkında bilgi aldı 
ve katılımcı firmalarla işbirliği 
imkanlarını değerlendirdi. 
n HABER MERKEZİ

ASRİAD Konya, Tarım 
Fuarı’nda yerini aldı
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Konya’nın asırlık çınarı, 
103 yaşındaki Hasan Yaşar 7 
Nisan’da vefat etti. Merhum 
Yaşar, memleketi İçeri Çum-
ra’da dün saat 10’da kılınan 
cenaze namazının ardından 
İçeri Çumra Mahalle Mezarlı-
ğına defnedildi. Cenaze töre-

nine Çumra Belediye Başkanı 
Mehmet Aydın, 

Merhum Yaşar 5 çocuk, 55 
torun sahibiydi. Konya Yenigün 
Gazetesi olarak Merhum Ha-
san Yaşar’a Allah’tan rahmet; 
yakınlarına ve sevenlerine baş-
sağlığı diliyoruz. n TÜLİN ŞEKER 

Konya’nın çınarı 
toprağa verildi

Otizmli bireylerin eğitim, spor, 
istihdam ve kültürel erişim alanla-
rında hayatın her yönüne tam katı-
lımını hedefleyen Selçuklu Otizmli 
Bireyler Eğitim (SOBE) Vakfı, yürüt-
tüğü çalışmalarla uluslararası alan-
da da dikkat çekiyor. SOBE Vakfı, 
4-7 Nisan 2025 tarihlerinde Ams-
terdam'da gerçekleştirilen, Türkiye 
Bilimler Akademisi (TÜBA) koordi-
natörlüğünde yürütülen ve Avrupa 
Birliği Erasmus+ programı kapsa-
mında Türkiye Cumhuriyeti Dışişle-
ri Bakanlığı, AB Başkanlığı ve Türki-
ye Ulusal Ajansı tarafından finanse 
edilen "Yükseköğretim Öğrencileri-
nin Özel Gereksinimli Bireyler için 
Dönüştürücü Kültürel Deneyimler 
Yaratması için Eğitilmesi" Projesine 
katkılarını paylaştı. SEALS Vakfı’nın 
ev sahipliğinde gerçekleştirilen top-
lantıya SOBE adına Dr. Ümit Savaş 
Taşkesen katıldı.
OTİZMLİ BİREYLER İÇİN KAPSAYICI 

KÜLTÜREL ERİŞİM
Toplantıda konuşan Dr. Taş-

kesen, Vakfın geliştirdiği bütünsel 
yaklaşımla sadece eğitim değil, 
spor, istihdam ve kültürel erişim 
alanlarında da otizmli bireylerin ya-
şam kalitesini artırmayı hedefledik-
lerini belirtti. Konuşmasında Tem-
muz ayında Konya’da düzenlenecek 
olan spor oyunlarının Türkiye’de bir 
ilk olacağını vurgulayan Taşkesen, 
bu etkinliğin otizmli bireylerin sos-
yal becerilerini ve öz güvenlerini 
artırmada önemli rol oynayacağını 
ifade etti.

KÜLTÜREL MİRASI ERİŞİLEBİLİR 
HALE GETİREN DİJİTAL HİKAYELER

SOBE Vakfı, proje kapsamında 
otizmli bireylerin kültürel mirasa 
erişimini kolaylaştıracak dijital hika-
yeler geliştiriyor. Türkiye’den seçi-
len sekiz tarihi yapının dijital hikaye 
taslakları hazırlandı. Bu hikayeler, 
işitme engelliler için altyazılı ve 
işaret dili destekli, görme engelliler 
için sesli betimlemeli, otizm spekt-
rumundaki bireyler için görsel ipuç-
ları içeren ve zihinsel engel grubu 

için sadeleştirilmiş içeriklerle sunu-
lacak.

Dr. Taşkesen, “Otizmli bireyle-
rin kültürel mirasımızı anlamalarını 
ve keyif almalarını sağlayacak içe-
rikler geliştiriyoruz. Projenin çıktı-
larını sürdürülebilir hale getirmek 
için çalışmalarımız sürecek” dedi.

ULUSLARARASI İŞ BİRLİKLERİYLE 
GENİŞLEYEN ETKİ ALANI

Amsterdam toplantısına, SOBE 
Vakfı’nın yanı sıra TÜBA Başkanı 
Prof. Dr. Muzaffer Şeker, Proje Ko-
ordinatörü Doç. Dr. Kevser Çınar, 
Proje Danışmanı Dr. Mürsel Doğ-
rul, Araştırmacı M. Furkan Akbaş, 
Anadolu Üniversitesi’nden Prof. Dr. 
İbrahim H. Diken, Yunanistan’dan 
Artifactory, Bosna-Hersek’ten Bal-
kan Müzeler Ağı ve Hollanda’dan 
SEALS Vakfı temsilcileri katıldı. 
SOBE Vakfı, yerelden ulusala ve 
uluslararası alana uzanan etki gü-
cüyle otizmli bireylerin yaşamına 
dokunmaya devam ediyor.
n HABER MERKEZİ

SOBE, Amsterdam’da da dikkat çekiyor

Konya Sarraflar ve Kuyumcu-
lar Derneği eski Başkanı Yusuf Ya-
şar’ın babası olan ve memleketi İçeri 
Çumra’nın ilk belediye meclis üyesi 
ve muhtarı olan, Konya’nın asırlık çı-
narı, İçeri Çumralı Hasan Yaşar 103 
yaşında vefat etti. İçeri Çumra’da bir 
dönem muhtarlık yapan ve herkes 
tarafından sevgi ve saygıyla anılan 
Merhum Hasan Yaşar’ı, Çumra Be-
lediyesi eski Başkanı Zeki Sayıcı ve 
Çumra eşrafından Ziraat Yüksek 
Mühendisi Prof. Dr. Mevlüt Mülayim 
anlattı. 
‘HANGİ KAYMAKAMLA GÖRÜŞSEM 
İLK HASAN AĞABEYİ SORDULAR’

Merhum Yaşar’ın 101 yıllık ha-
yatı boyunca kimseyle bir kavgası 
olmadan sükût içinde ancak insan-
lara faydalı olma yolunda da adım 
atan bir hayat sürdüğünü ifade eden 
Çumra Belediyesi eski Başkanı Zeki 
Sayıcı, “Hasan ağabey; İçeri Çumra 
beldeye dönüşmeden önce -henüz 
Çumra ile beraberken- muhtarlık 
yapmış olan, İçeri Çumra ve Çumra 
ayrıldıktan sonra ise siyasi bir faa-
liyette bulunmayan ancak Adnan 
Menderes ve Süleyman Demirel 
gibi isimlerle konuşan, köyde kim-
seyle küs olmayan ve tarihi iyi bilen 
biriydi. 1950 yılı itibarıyla Çumra’da 
görev yapan hangi kaymakam ile 

görüştüysem bana yöneltilen ilk 
soru, ‘Hasan Yaşar ne yapıyor’ oldu. 
Sevilip sayılan bir insandı. Allah rah-
met eylesin.” diye konuştu. 

‘İÇERİ ÇUMRA’NIN 
İLK MECLİS ÜYESİ O İDİ’

Politikayla ilgilenen ve geçimini 
çiftçilikle sağlayan Merhum Hasan 
Yaşar’ın hayatıyla ilgili bilgi veren 
Ziraat Yüksek Mühendisi Prof. Dr. 
Mevlüt Mülayim ise, “Nüfus kayıt-
larına göre 1922 yılında Çumra’da 
dünyaya gelen Hasan Yaşar o zaman 
tek yerleşim yeri olan Çumra nahi-
yesinde büyümüştür. 1926 yılında 
ilçe olan Çumra’nın idare merkezi 
bir süre sonra eski yerleşim yerin-
den istasyonun oraya taşınınca eski 

Çumra İç Mahalle olmuştur. Hasan 
Yaşar İlkokulu köyünde bitirdikten 
sonra 1938 yılında Konya’da Karma 
Ortaokulunda 1 yıl okumuştur. Evin 
bir erkek çocuğu olması nedeniyle 
eğitimini yarıda bırakarak İç Mahal-
leye geri dönmüştür. 1942 yılında 
askere gitmiş ve 43 ay askerlik yap-
mıştır. Askerlik dönüşü 1947 yılında 
Alime Şenyüz ile evlenmiş olan Ha-
san Yaşar ailesinin iki kız ve üç erkek 
çocukları ve 55 torunu vardır. Hasan 
Yaşar amca ömründe hiç sigara ve 
alkol kullanmamıştır. Hasan Yaşar 
çiftçilik yanında uzun süre muhtarlık 
yapmış ve politikayla iç içe yaşamış-
tır. Cumhurbaşkanı Celal Bayar ve 
Başbakan Adnan Menderes’e olan 

sevgisi nedeniyle Demokrat Par-
ti iktidar geldikten bir ay sonra bir 
heyetle Ankara’ya giderek ziyaret 
etmiştir. Ziyaret esnasında Cumhur-
başkanı ve Başbakanın bir vatandaş 
gibi çok samimi davranışlarından ol-
dukça etkilenen Hasan amca bunu 
her sohbetinde söylerdi. 1950 yılına 
kadar önce öküzlerle, daha sonrada 
atlarla çiftçilik yapan Hasan amca 
1950 yılında traktör aldıklarını ve 
çiftçiliği traktörle yaptığını, eskiye 
göre daha çok arazi ekip diktikleri-
ni ve bolluk yaşadıklarını anlatırdı. 
1957 yılında İç Mahalle belediyelik 
olup İçeri Çumra Kasabası olunca ilk 
seçimde Hasan Yaşar birinci sıradan 
meclis üyesi olmuştur. 1960 ihtilali 
sonrasın Adalet Partisi saflarında yer 
alan Hasan Yaşar Başbakan Süley-
man Demirel ile de muhabbeti olan 
biriydi. Son günlerine kadar hafızası 
yerinde olan Hasan Yaşar amcamız 
gençlere anneye, babaya ve devle-
te saygılı olmamızı tavsiye ederdi.” 
diye aktardı. Mülayim, 7 Nisan’da 
Hakk’a yürüyen Yaşar’a Allah’tan 
rahmet; yakınlarına ve sevenlerine 
başsağlığı diledi. Biz de Konya Yeni-
gün Gazetesi olarak Merhum Hasan 
Yaşar’a Allah’tan rahmet; yakınları-
na sabır diliyoruz. 
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Hadim’e uzun yıllar 
hizmet veren, 19. ve 20. 
Dönem Hadim İl Genel 
Meclisi Üyeliği yapan ve 
aynı zamanda Hadim Be-
lediye Başkanlığı görevinde 
bulunan Yaşar Topdemir 82 
yaşında vefat etti. Merhum  
siyasetçi Yaşar Topdemir'in 
cenazesi dün  öğle namazı-
na müteakip Aşağı Hadim 
Mezarlığına dualarla  def-
nedildi. Topdemir ailesi acı 
günlerinde sevenlerini ve 
yakınlarının yanı sıra AK 
Parti Hadim İlçe Başkanı 
Ahmet Özbahar, önceki 

dönem Karatay Belediye 
Başkanı Mehmet Hançerli, 
önceki dönem Hadim Be-
lediye Başkanı Ahmet Ha-
dimioğlu, AK Parti Hadim 
Eski İlçe Başkanı Saffet Du-
ran, merhumun ailesi, akra-
baları ve çok sayıda vatan-
daş katıldı. Topdemir ailesi 
cenaze namazının ardından 
taziyeleri kabul etti. Konya 
Yenigün Gazetesi olarak  
Merhum  Yaşar Topdemir'e  
Cenab-ı Allah’tan rahmet, 
yakınlarına ve sevenlerine 
sabır ve başsağlığı dileriz.  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

İçeri Çumra’nın ilk meclis üyesi ve muhtarı olan, asrın çınarı Hasan Yaşar 103 yaşında vefat etti. Cumhuriyet ile yaşıt olan Merhum 
Yaşar’ı Çumra Belediyesi eski Başkanı Zeki Sayıcı ve Çumra eşrafından Ziraat Yüksek Mühendisi Prof. Dr. Mevlüt Mülayim anlattı

İçeri Çumra’nın ilk 
meclis üyesiydi!

Yaşar Topdemir dualarla defnedildi 

Konya Sarraflar ve Kuyumcular Derneği eski 
Başkanı, 

 Yusuf YAŞAR’ın 
babası, İçeri Çumra’nın ilk belediye meclis üyesi ve 

muhtarı,

Hasan YAŞAR'ın
vefatını üzüntüyle öğrendik. Merhuma Allah’tan 
rahmet, yakınlarına Sabr-ı Cemil niyaz ederiz.

BAŞSAĞLIĞI

GAZETESİ

Hadim’e uzun yıllar hizmet veren, 19. ve 20. Dönem 

Hadim İl Genel Meclisi Üyeliği yapan ve aynı 

zamanda Hadim Belediye Başkanlığı görevinde 

bulunan, 

Yaşar TOPDEMİR’in 

vefatını üzüntüyle öğrendik. Merhuma Allah’tan 

rahmet, yakınlarına Sabr-ı Cemil niyaz ederiz.

BAŞSAĞLIĞI

GAZETESİ
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Konya’nın yetiştirdiği önder isimleri araştıran Ziraat 
Yüksek Mühendisi ve Yazar Prof. Dr. Mevlüt Mülayim 
Çumra ve İç mahalle doğumlu olan İçeri Çumralı millet-
vekillerini araştırdı. Prof. Dr. Mülayim, araştırmalarındaki 
bugünkü yazıda Haydar Koyuncu’ya yer verdi: 

Konya’nın yetiştirdiği önder ve ender isimlerden du-
ayen siyasetçidir. Konya’nın Çumra’da (İçeriçumra Ka-
sabası’nın Pir Ahmetli Mahallesi) 1925 yılında dünyaya 
gelmiştir (01.03.1925-01.12.2005) (Fotoğraf 3). Haydar 
Koyuncu’nun babasının ismi Hacı Hasan Efendi, Anne-
si’nin ismi ise Fatma Hanım’dır. Haydar Koyuncu’nun 
Süleyman, Hidayet, Lütfiye ve Seyit olmak üzere üç er-
kek bir de kız kardeşi vardır.

Haydar Koyuncu, Ayşe Hanım’la yaptığı mutlu ev-
liliğinden Lütfiye, Sıdıka, Ülker, Fatma, Kübra ve Hasan 
isminde beş kızı ve bir erkek çocukları dünyaya gelmiş-
tir. Haydar Koyuncu, İlkokulu İçeriçumra Kasabası’nda 
bulunan ilkokulda okumuş, Orta Okulu Konya Karma 
Orta Okulu’nda okuduktan sonra Liseyi Konya Lisesi’n-
de bitirmiştir. Haydar Koyuncu, Ankara Üniversitesi Hu-
kuk Fakültesi’nde eğitim ve öğretimini gördüğü yıllarda 
kendisini politikanın tam ortasında bulmuş, dedesi Hay-
dar Efendi ve babası Hasan Koyuncu’dan aldığı politika 
derslerine burada devam etmiştir. Hukuk Fakültesi’ni 
bitirdikten sonra Askerlik görevini tamamlamış ve açtığı 
hukuk bürosu ile de genç bir avukat olarak adalet ordu-
suna katılmıştır.

Haydar Koyuncu gibi bizim topraklarımızda yetişen 
fikir ve siyaset hayatının ustalarından önemli kişilerden 
birisi olup devlet ve demokrasi denince, canını ortaya ko-
yan Haydar Koyuncu; bir cumhuriyet insanı olağanüstü 
özelliklere sahiptir. Atatürk’ü ve devrimleri içine sindi-
ren, muhafazakâr ve dindar bir insan olmasına rağmen 
yüzü batıya açık çağdaş bir insandı. Bir köy çocuğu ol-
duğu halde ülkeyi aydınlatacak ve geliştirecek fikirlerlerle 
beslenerek büyümesi ve bütün hayatı boyunca bunun 
mücadelesini vermesi, ders kitaplarına girecek kadar 
önemli bir örnektir. Cesur, atak ve bilgili bir köy çocuğu. 
Köyde mahalle arkadaşları, bilye oynadığı, top oynadığı, 
koyun-kuzu güttüğü arkadaşlarının çoğu olduğu ve doğ-
duğu yerde kalırken o köyüne sığmayan ve hayatının her 
anında sürekli koşan ve örneğine az rastlanan biri olup 
ülke siyasetinde son 50 yılda etkili olan isimlerin başında 
gelmektedir.    

Haydar Koyuncu, Adnan Menderes’in Demokrat Par-
tisi’ne mensup iyi bir Demokrat Partili ve sıkı bir Men-
deres’ciydi. 1960 darbesine karşı çıktı. Darbeden sonra 
tutuklanan dönemin Cumhurbaşkanı Celal Bayar ve 
arkadaşlarını Kayseri Cezaevi’nde cesaret gösterip zi-
yarete gitti.  Yıllarca sağ hükümetlerde bir takım genel 
başkanların, bakanların kaderini belirledi. Kimin genel 
başkan, bakan ve milletvekili olup/olamayacağına o karar 
verirdi, ona sorulur ve ona danışılırdı. Milletvekili olmak 
isteyenler yurdun dört bir yanından gelerek ondan icazet 
almaya çalıştı. Kimin belediye başkanı olacağını ya da ol-
mayacağını o belirledi. Sağdan, soldan, milliyetçisinden, 
muhafazakârından her kesiminden siyasetçi ile dost oldu. 
Bu şehirde onun döneminde yaşayan herkes ona saygı 
duydu. Hayatı boyunca daha çok kamu hizmeti yapmak 
ve bu şehre hizmet getirmek gibi vazgeçilmez bir sev-
danın da sahibiydi. Bu konuda hiç bir zaman “Bana ne” 
demedi. Üniversitelerin açılmasında, fakülte ve yükseko-
kulların açılmasında, kamu hastanelerinin yenilenmesi 
ve yenilerinin yapılması konularında çok ama çok etkili 
oldu. Kamu yararına birçok vakıf ve dernekte yönetici-
lik yaptı. Mesleği avukatlık olmasına rağmen çiftçiyi hiç 
unutmadı. Pancar Ekicileri Kooporetafi’nin başkanlığını 
ve uzun yıllar Pankobirlik Başkanvekilliğini yaptı. Haydar 
Koyuncu bu şehirde “ağabeylik” geleneğinin ilk ve son 
örneği olarak şehrin hafızasına kazındı. Etrafında onun li-
derliğini kabul eden yüzlerce insanla bu şehre, bu ülkeye 
gerçekten çok hizmet etti.                  

Haydar Koyuncu, 1953 Yılında Demokrat Parti Konya 
Gençlik Kolunu kurarak, siyasi hayata atıldı ve 1957 yılın-
da Demokrat Parti İl Disiplin Kurulu Başkanlığı’na seçile-
rek bu görevi 1960 yılma kadar devam ettirdi. Konya ve 
Civarı Pancar Ekicileri Kooperatifi Yönetim Kurulu üyeli-
ğine seçilen Koyuncu, Konya Şeker Fabrikası’nın kurulu-
şunda, Kayseri Şeker Fabrikası’nın kuruluş çalışmaların-
da, Şekerbank Anonim Şirketi’nin kurulmasında yararlı 
ve yapıcı hizmetlerde bulunmuştur. Daha sonra, Adalet 
Partisi’nde görev alarak, Belediye Meclis Üyeliği ve Bele-
diye Encümen Üyeliği görevlerini ifa etmiştir.

Bu hizmet yıllarında, o zamanın Belediye Başkanı 
Rahmetli Ahmet Hilmi Nalçacı ile birlikte şehir planı 
çalışmalarında önemli katkıları olmuştur. 1968 yılında 
Konya İl Genel Meclisi Üyeliği ile Daimi Üyelik görev-
lerini yürüterek, yol-su ve eğitim alanlarında hizmet-
lerde bulundu. 1973 yılında Demokrat Parti il Başkanı 
oldu. 1983 yılında seçimlerinde Konya’dan milletvekili 
seçildi. Konya Sulama Projesi, Selçuk Üniversitesi’nin 
kuruluşu ve bazı bölümlerinin açılması, Konya Beledi-
yesi’nin Büyükşehir Belediyesi olması, Sanayi, Konut 
ve Kredi konularında olumlu çalışmaları olmuştur. Sı-
rasıyla, Pankobirlik Yönetim Kurulu Başkan Vekilliği ve 
Üyeliği, Verem Savaş Derneği, Konya Hastaneleri Der-
neği ve Yardım Vakfı, Konya Yüksek Tahsil Yaptırma 
ve Yaşatma Derneği, Konya Turizm Derneği, Avrupa 
Topluluğu Derneği üyeliklerinde bulunmuştur.

Aktif bir Milletvekilliği yapmış olup TBMM Ge-
nel Kurulunda Muhtelif Tarihlerde Yaptığı Konuş-
malar aşağıda verilmiştir:

• Diyanet İşleri Başkanlığı 1985 yılı bütçesinin 
TBMM Genel Kurulu’ndaki görüşülmesi nedeniyle 
MDP Grubu adına yapılan konuşma.

• Yargıtay Başkanlığı 1985 mali yılı bütçesi ile 1983 
mali yılı kesinhesabı nedeniyle TBMM Genel Kurulu’nda 
yapılan konuşma.

• 5434 sayılı T.C. Emekli Sandığı Kanunu’nun 
21.07.1983 tarih ve 2865 sayılı kanuna eklenen ek mad-
desi’nin 3. fıkrasının değiştirilmesine ilişkin kanun teklifi 
nedeniyle TBMM Genel Kurulu’nda yapılan konuşma.

• Türk çiftçisinin acil ihtiyaçları nedeniyle TBMM Ge-
nel Kurulu’nda yapılan konuşma.

• 6136 sayılı ateşli silahlar kanununun tatbik şekli ve 
karşılaşılan sorunlar konusunda TBMM Genel Kurulu’n-
da yapılan konuşma.

• 2908 sayılı kanunun 34. maddesine bir fıkra eklen-
mesi nedeniyle TBMM Genel Kurulu’nda İçişleri Bakanı 
Yıldırım Akbulut’a sorulan soru ve cevabı.

• Diyanet İşleri Başkanlığı 1986 mali yılı bütçesi ile 
1984 mali yılı kesinhesabı nedeniyle TBMM Genel Kuru-
lu’nda yapılan konuşma.

• Vakıflar Genel Müdürlüğü 1985 mali yılı bütçesi 
nedeniyle TBMM Genel Kurulu’nda Devlet Bakanı Kazım 
Oskay’a sorulan ve alınan cevap.

• Katma bütçeli idarelerin kesinhesapları nedeniyle 
TBMM Genel Kurulunda yapılan konuşma.

• 6136 sayılı ateşli silahlar ve bıçaklar ile ilgili kanun 
teklifi nedeniyle TBMM Genel Kurulu’nda yaptığı konuş-
ma.

• 1117 sayılı küçükleri muzır neşriyat’tan koruma 
kanunu ve ilgili Türk ceza kanunu maddeleri’nde deği-
şiklik yapılmasına dair teklif nedeniyle TBMM Genel Ku-
rulu’nda yapılan konuşma.

• 11 Nisan 1928 tarih ve 1219 sayılı tababet ve şua-
bat kanununda yapılan değişiklik teklifi nedeniyle sağlık 
ve sosyal işler komisyonu başkanına TBMM Genel Kuru-
lu’nda sorulan soru ve cevap.

• 22 Mayıs 1987 tarih ve 3374 sayılı kanunun de-
ğiştirilmesiyle ilgili TBMM Genel Kurulu’nda yapılan ko-
nuşma.

• 2924 sayılı orman köylülerinin kalkınmalarının 
desteklenmesi ile ilgili kanun değişikliği nedeniyle TBMM 
Genel Kurulu’nda kullanacağı oyun rengi üzerinde yapı-
lan konuşma.

Plân ve Bütçe Komisyonu’ndaki Konuşmaları:
• Diyanet İşleri Başkanlığı bütçesi üzerinde 

05.11.1985 tarihinde plân-bütçe komisyonunda yapılan 
konuşma.

• Diyanet İşleri Başkanlığı bütçesi üzerinde 
04.11.1986 tarihinde plân-bütçe komisyonunda yapılan 
konuşma (soru sorma).

• Adalet Bakanlığı ile Anayasa Mahkemesi, Yargıtay 
ve Danıştay Başkanlığı bütçeleri üzerinde 05.11.1986 
tarihinde plân ve bütçe komisyonunda yapılan konuşma.

• Tapu ve Kadastro 1986 bütçesi üzerinde plân ve 
bütçe komisyonunda yapılan konuşma (soru sorma).

• Milli Eğitim Gençlik ve Spor Bakanlığı 1986 bütçesi 
üzerinde plân ve bütçe komisyonunda yapılan konuşma.

• Sanayi ve Ticaret Bakanlığı bütçesi üzerinde 
06.11.1986 tarihinde plân ve bütçe komisyonunda yapı-
lan konuşma.

• Tarım, Orman ve Köyişleri Bakanlığı bütçesi üze-
rinde 17.11.1986 tarihinde plân ve bütçe komisyonunda 
yapılan konuşma.

• Kültür ve Turizm Bakanlığı bütçesi üzerinde 

21.11.1986 tarihinde plân ve bütçe komisyonunda yapı-
lan konuşma.

• Vakıflar Genel Müdürlüğü bütçesi üzerinde 
05.11.1987 tarihinde plân ve bütçe komisyonunda yapı-
lan konuşma.

• Milli Eğitim Gençlik ve Spor Bakanlığı 1987 bütçesi 
üzerinde plân ve bütçe komisyonunda yapılan konuşma.

• Milli Eğitim Gençlik ve Spor Bakanlığı bütçesi üze-
rinde 12.11.1988 tarihinde plân ve bütçe komisyonun-
daki konuşma.

• Tarım, Orman ve Köyişleri Bakanlığı (Orman Genel 
Müdürlüğü, Toprak ve Tarım Reformu Genel Müdürlüğü 
ve Köy Hizmetleri Genel Müdürlüğü) bütçesi üzerinde 
16.11.1989 tarihinde plân ve bütçe komisyonunda yapı-
lan konuşma.

TBMM Kamu İktisadi Teşebbüsleri Komisyonunda 
Yapılan Konuşmaları:

• TBMM Kamu İktisadi Teşebbüsleri komisyonunda 
“tmo” raporu üzerinde yapılan konuşma.

• TBMM Kamu İktisadi Teşebbüsleri komisyonunda 
“sümerbank’la ilgili rapor üzerinde yapılan konuşma.

• TBMM Kamu İktisadi Teşebbüsleri komisyonunda 
“iller bankası” raporu ile ilgili olarak yapılan konuşma.

• TBMM Kamu İktisadi Teşebbüsleri komisyonunda 
“tc. Ziraat Bankası raporu” ile ilgili yapılan konuşma.

• TBMM Kamu İktisadi Teşebbüsleri komisyonunda 
“ASOK” iki numaralı temenni raporu üzerinde yapılan 
konuşma.

• TBMM Kamu İktisadi Teşebbüsleri komisyonunda 
“ASOK” üç numaralı temenni raporu üzerinde yapılan 
konuşma.

• TBMM Kamu İktisadi Teşebbüsleri komisyonunda 
“TC. Emekli Sandığı” raporu üzerinde yapılan konuşma.

• TBMM Kamu İktisadi Teşebbüsleri komisyonunda 
“Denizcilik Bankası” raporu üzerinde yapılan konuşma.

• TBMM Kamu iktisadi Teşebbüsleri komisyonunda 
“TEK” raporu üzerinde yapılan konuşma.

• TBMM Kamu İktisadi Teşebbüsleri komisyonunda 
“Etibank” raporu üzerinde yapılan konuşma.

• TBMM Kamu iktisadi Teşebbüsleri komisyonunda 
“Elektrik İşleri Etüd idaresi” raporu üzerinde yapılan ko-
nuşma.

• TBMM Kamu iktisadi Teşebbüsleri komisyonunda 
“KOl” raporu üzerinde yapılan konuşma.

• TBMM Kamu iktisadi Teşebbüsleri komisyonunda 
“TC. Devlet Demir Yolları” raporu üzerinde yapılan ko-
nuşma.

17. Dönem Kanun Teklifleri:
• Sağlık personeli hakkında kanun teklifi (2/145).
• 5434 sayılı TC. Emekli Sandığı kanununa bir ek 

madde eklenmesi hakkında kanun teklifi (2/209).
• 6136 sayılı ateşli silahlar ve bıçaklar ile diğer aletler 

hakkında kanun ve Türk ceza kanununun 264. madde-
sinde ve 2305 sayılı kanuna bir ek madde eklenmesi hak-
kında kanun teklifi (2/214) (kanunlaştı, kanun no:3250).

• 14.07.1965 tarih ve 657 sayılı devlet memur-
ları kanununa bir ek madde eklenmesi hakkında ka-
nun teklifi (2/366).

• 1739 sayılı milli eğitim temel kanununun 5. mad-
desine fıkralar eklenmesi hakkında kanun teklifi (2/366).

• 18.03.1924 tarih ve 442 sayılı köy kanununa 5 ek 
madde eklenmesi hakkında kanun teklifi (2/403) (kanun-

laştı, kanun no: 3367).
• 18 Ocak 1984 tarih ve 2972 sayılı mahalli idareler 

ile mahalle muhtarlıkları ve ihtiyar heyetleri seçimi hak-
kındaki kanunun 29. maddesinin değiştirilmesi hakkında 
kanun teklifi (2/441).

• Konya ili merkezinde Alaaddin, Selçuklu ve Meram 
adıyla bir ilçe kurulması hakkında kanun teklifi (2/471), 
(kanunlaştı kanun no: 3399).

18. Dönem Kanun Teklifleri:
• 1163 sayılı kooperatifler kanununun bazı maddele-

rinin değiştirilmesine bu kanuna bir ek madde eklenme-
sine dair kanun teklifi (2/4).

• 05.01.1961 tarih ve 237 nolu taşıt kanununa bağ-
lı (1) sayılı cetvelde değişiklik yapılması hakkında kanun 
teklifi (2/15).

• 04.02.1340 tarih ve 406 sayılı telgraf ve telefon 
kanununa bir madde ile bir geçici madde eklenmesi hak-
kında kanun teklifi (2/17).

• 492 sayılı harçlar kanununda değişiklik yapılması 
hakkında 2588 sayılı kanuna bir geçici madde eklenme-
sine ilişkin kanun teklifi (2/19).

• 23.06.1965 tarih ve 634 sayılı kat mülkiyeti ka-
nununun 24. maddesinin değiştirilmesine ilişkin kanun 
teklifi (2/77).

• 21.06.1987 tarih ve 3402 sayılı kadastro kanunu-
nun 26. maddesinin 5. fıkrasının değiştirilmesi ve geçici 
dört madde eklenmesine dair kanun teklifi (2/78).

• 2908 sayılı dernekler kanununun 34. maddesi-
nin birinci fıkrasının değiştirilmesine dair kanun teklifi 
(2/376).

• Konya’da “Konya Teknik Üniversitesi” adı altın-
da yeni bir üniversite kurulması hakkında kanun teklifi 
(2/476).

•  18.03.1924 tarih ve 442 sayılı köy kanununun 
20.05.1983 tarih ve 3367 sayılı kanunla eklenen ek 16. 
maddesinin ikinci fıkrasının değiştirilmesi hakkında ka-
nun teklifi (2/462).

• 09.06.1930 tarih ve 1700 sayılı dâhiliye memurları 
kanununun değişik İkinci maddesinin (c) fıkrasının değiş-
tirilmesi hakkında kanun teklifi (2/186).

• 28.03.1983 tarih ve 2809 sayılı yükseköğretim 
kurumlan teşkilatı hakkında 41 sayılı kanun hükmünde 
kararnamenin değiştirilerek kabulüne dair kanunun 22. 
maddesinin değiştirilmesine dair kanun teklifi (2/151).

• 14.07.1965 tarih ve 657 sayılı devlet memurları 
kanununun değişik 36. maddesinin “II. teknik hizmet-
ler” sınıfında değişiklik yapılması hakkında kanun teklifi 
(2/187).

• 5434 sayılı T.C. Emekli Sandığı kanununun 32. 
maddesine bir fıkra eklenmesine dair kanun teklifi 
(2/128).

• 1580 sayılı belediye kanununun 108. maddesine 
bir fıkra eklenmesine dair kanun teklifi (2/127).

• 2644 sayılı tapu kanunun 22. maddesine bir fıkra 
eklenmesine dair kanun teklifi (2/106).

• 28.03.1983 tarih ve 2809 sayılı kanunun 22. mad-
desinin değiştirilmesi hakkında kanun teklifi (2/86).

• 506 sayılı sosyal sigortalar kanununun bazı madde-
lerinin değiştirilmesine ve bu kanuna ek ve geçici mad-
deler eklenmesine dair 3395 sayılı kanunun 15. madde-
sinin kaldırılmasına dair kanun teklifi (2/150).

• 24.04.1969 tarihli ve 1163 sayılı kooperatifler ka-
nununun 46. maddesinin değiştirilmesine dair kanun 
teklifi (2/3) (kanunlaştı, kanun no: 3476).

•  20.07.1966 tarih ve 775 sayılı gecekondu kanu-
nunun 34. maddesinin birinci fıkrasının değiştirilmesine 
dair kanun teklifi (2/2) (kanunlaştı, kanun no: 3414).

• 2924 sayılı orman köylülerinin kalkınmalarının 
desteklenmesi hakkında kanunun 11. ve 15. maddeleri-
nin değiştirilmesine dair kanun teklifi (2/161) (kanunlaştı, 
kanun no: 3763).

• 20.06.1987 tarih ve 3399 sayılı kanunda değişiklik 
yapılması hakkında kanun teklifi (2/85) (kanunlaştı, ka-
nun no: 3495).

• 08.06.1949 tarih ve 5434 nolu T.C. Emekli Sandığı 
kanununun 12. maddesinde değişiklik yapılması hakkın-
da kanun teklifi (2/395).

Mevlüt Mülayim’in ağzından: “Sayın Haydar 
Koyuncu’nun bir başka özelliğini de ifade etmekten 
mutlu olacağım. Konya Belediyesinde Meclis Üyesi 
olarak görev yaptığı yıllarda ve TBMM’de Konya’yı 
temsil ettiği dönemlerde yurdumuza hizmet etmiş 
değerli kişilerin isimlerinin ebediyete kadar anılma-
sı için cadde ve sokaklara verilmesini sağlamıştır. 
Konya’nın büyük şehir olmasıyla da “Karatay, Me-
ram, Selçuklu” isimlerinin verilmesini teklif etmiş 
ve gerçekleştirmiştir.” 

Türk Parlamenterler Birliği Yönetim Kurulu Üyesi 
olan Haydar Koyuncu, 01 Aralık 2005 Perşembe günü, 
kadim dostu Mehmet Acartürk’le buluşup öğle nama-
zına hazırlık yapmak için abdest alacağı sırada kalp 
krizi geçirmiş ve Vatan Caddesi’ndeki evinde hayata 
gözlerini yummuştur. Cenazesi 02 Aralık 2005 Cuma 
günü evinden alınmış, İçeriçumra Kasabası’na götü-
rülmüş ve doğduğu Pir Ahmetli Mahallesi’nde Cuma 
Namazı’nı müteakip yurdun dört bir yanından gelen 
dostları ve arkadaşlannında katılımıyla aşırı kalabalık 
olması nedeniyle Cenaze Namazı İçeriçumra Kasaba-
sı’nın Belediye Meydanı’nda Şeker Hocanın kıldırdığı 
cenaze namazı sonrası dostlarının dualarıyla İçeriçum-
ra Kabristanı’na ebedi istirahatına defnedilmiştir.

Haydar Koyuncu’nun cenazesinin sevenleriyle dolup 
taşması, Konya’ya bıraktığı maddi ve manevi mirasın en 
büyük sembolü olarak görülmektedir. Allah rahmetiyle 
muamele eylesin.

İçeri Çumralı Haydar Koyuncu’nun hayatını kaleme alan Prof. Dr. Mevlüt Mülayim, Koyuncu’nun mu-
hafazakâr ve dindar bir insan olmasına rağmen yüzü batıya açık çağdaş bir insan olduğunu söyledi 
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Devam Edecek

Haydar Koyuncu



Selçuklu Belediyesi, spor yatırım-
ları ve elde ettiği sportif başarılar ile 
adından söz ettirmeye devam edi-
yor. Selçuklu Vizyonu doğrultusun-
da olimpiyatlara sporcu yetiştirme 
hedefiyle Türkiye’nin ilk yeşil (LEED) 
sertifikasına sahip Sporcu Seçme ve 
Yetiştirme Merkezi Konya’ya kazan-
dırılırken Selçuklu Belediyespor Ku-
lübü sporcuları da yıl boyunca ulusal 
ve uluslararası müsabakalarda elde 
ettikleri sportif başarılar ile Selçuk-
lu’nun gururu olmaya devam ediyor.
KARAMAN VE BAYKAN ÖDÜL TÖRENİ 

ÖNCESİNDE SPORCU SEÇME VE 
YETİŞTİRME MERKEZİ’Nİ YERİNDE 

İNCELEDİ
Yeni hafta Selçuklu’da spor gün-

demi ile başladı. “Selçuklu’nun Yıl-
dızları Ödül Töreni” öncesinde sporcu 
kişilikleri ve Türk sporuna olan katkı-
ları ile tanınan AK Parti MKYK Üyesi 
ve Konya Milletvekili Ünal Karaman, 
yine AK Parti Konya Milletvekili Meh-
met Baykan, yapımında sona gelinen 
ve Türk spor altyapısına önemli katkı-
lar sağlayacak olan Sporcu Seçme ve 
Yetiştirme Merkezi’ni Selçuklu Bele-
diye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı’nın 
ev sahipliğinde inceledi. Farklı spor 
branşlarında Federasyon Başkanla-
rının da eşlik ettiği saha gezisinde 
çalışmalardaki son durumu Başkan 
Pekyatırmacı anlattı.    Ziyaretin ar-
dından protokol üyeleri ödül törenine 
katıldı.

Türkiye’nin en büyük amatör 
spor kulüplerinden birisi olan Sel-
çuklu Belediyespor Kulübü sporcu-
ları, antrenörleri ve aileleri Selçuklu 
Kongre Merkezi’nde düzenlenen 
“Selçuklu’nun Yıldızları Ödül Töreni” 
programında bir araya geldi. 2024 
yılında katıldığı Ulusal ve Uluslararası 
şampiyonalarda şehrimizi ve ülkemi-
zi bir kez daha gururlandıran Selçuk-
lu Belediyespor Kulübü sporcuları ve 
antrenörleri Selçuklu Belediyesi tara-
fından ödüllendirildi. Selçuklu Beledi-
yespor Kulübü 2024 yılında katıldığı 
müsabakalarda 66 altın, 53 gümüş 
ve 54 bronz olmak üzere toplam 173 
madalya kazanma başarısı gösterdi. 
12 farklı branşta (Wushu Kung-Fu, 
Judo, Taekwondo, Kick Boks, Güreş, 
Bisiklet, Halter, Karate, Masa Teni-
si, Satranç, Okçuluk, Cimnastik) 78 
sporcumuzun ödül almaya hak ka-
zandığı 2024 yılında, Kulüp 1 Dünya 
Üçüncülüğü, 2 Avrupa İkincisi, 2 Av-
rupa Üçüncüsü, 1 Balkan Şampiyo-
nu, 2 Balkan Üçüncüsü, 30 Türkiye 
Şampiyonu, 22 Türkiye ikincisi ve 25 
Türkiye Üçüncüsü şeklinde derece 
elde etti. 

‘KULÜBÜMÜZ SPORCULARI SON 6 
YILDA ULUSAL VE ULUSLARARASI 

ALANDA 500 MADALYAYI 
SELÇUKLUMUZA KAZANDIRARAK 

BİZLERİ GURURLANDIRDI’
Selçuklu Belediyespor Kulü-

bü’nün 1997 yılından bu yana faali-
yetlerini sürdürdüğünü ve 20 branş-
ta 238 Milli Sporcusu ve 15 bin 868 
Lisanlı sporcusu ile Türkiye’nin En 
Büyük Amatör Spor Kulübü olma ün-
vanını gururla taşıdığını ifade eden 
Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, “Kulübümüz sporcula-
rı son 6 Yılda Ulusal ve Uluslararası 
alanda 500 madalyayı Selçuklumu-
za kazandırarak bizleri ciddi manada 
gururlandırdı. Elde ettiği başarılar 
neticesinde Türkiye’nin örnek aldığı 
bir spor kulübü oldu. Spor kulübü-
müzün kuruluşundan bu yana görev 
alan tüm kulüp başkanlarımıza, yö-
netimde görev alan yönetim kurulu 
üyelerimize ve antrenörlerimize ayrı 
ayrı teşekkür ediyorum. Spor kulü-
bümüzün bu günlere gelmesinde 
tesisleşmenin çok büyük katkıları var. 
Bu manada Kurucu Belediye Başka-

nımız, İsmail Öksüzler Başkandan 
itibaren ilçemizde spor alt yapısının 
oluşmasına katkıda bulunan ve her 
dönem yeni tesisleri şehrimize ka-
zandıran Adem Esen Başkanımıza 
ve Uğur İbrahim Altay Başkanımıza 
şükranlarımı sunuyorum. Tesisleş-
me çalışmaları kapsamında son dö-
nemde şehrimize kazandırdığımız 
Mahmut Sami Ramazanoğlu Kapalı 
Spor Salonu, 4 okula yapılan Şehit 
Hacı Osman Ayyıldız, Şehit Resul 
Çoşkun, Şehit Mustafa Özata ve Şe-
hit Battal Yıldız Kapalı Spor Salonları, 
Selçuklu Fen Lisemize yapılan kapalı 
spor salonu ve suni çim saha, Spor 
Lisemize yapılan Ahmet Çalık Kapalı 
Spor Salonu ve Suni Çim Saha, yine 
55 mahallemize yaptığımız suni çim 
sahalar ve yenileme çalışmaları ile 
birlikte UEFA standartlarına uygun 
hale getirdiğimiz Selçuklu Belediyesi 
Stadımız ile birlikte ilçemizde 35 spor 
tesisi ve 60 salonda genç sporcuları-
mıza hizmet ediyoruz” dedi.

‘SPOR OKULLARIMIZDA SON 6 
YILDA 15 BRANŞTA 124.894 

ÇOCUĞUMUZA VE GENCİMİZE SPOR 
EĞİTİMİ VERDİK’

Selçuklu Belediyesi olarak sporda 
elde ettikleri bu başarıların arkasında 
spor okullarının çok büyük katkısının 
olduğuna işaret eden Başkan Pekya-
tırmacı, “Yaz ve kış olmak üzere yılın 
iki farklı dönemde faaliyetlerini sür-
düren spor okullarımız ile çocukları-
mızı çok küçük yaştan itibaren sporla 
buluşturuyoruz. Alanında uzman 
antrenörlerimiz tarafından verilen 
eğitimler sayesinde çocuklarımızın 
fiziksel ve zihinsel gelişimlerine katkı 
sağlıyor, ayrıca sosyalleşmelerine ve 
özgüven kazanmalarına destek olu-
yoruz. Spor okullarımızda son 6 yılda 
15 branşta 124.894 çocuğumuza ve 
gencimize spor eğitimi verdik. Spor 
okullarımızda sporla tanışan ve ilk 
eğitimlerini alan çocuklarımız lisanslı 
sporcu olduktan sonra bugün göğsü-
müzü kabartan bu güzel madalyaları 
bizlere kazandırdılar. Selçuklu Be-
lediye Spor Kulübümüzün Su Topu 
Takımı bu yıl süper ligde mücadele 
ediyor ve takımda bulunan bütün 
sporcularımız spor okullarımızda 
yüzmeyi öğrenen, su topu takımına 
seçilen ve bugün bizi gururla temsil 
eden gençlerimizden oluşuyor. Yine 
spor okullarımızda eğitime başlayıp 
lisanslı sporcu olduktan sonra şuan 
yardımcı antrenör konumunda görev 
yapan farklı branşlarda çok sayıda 
sporcumuz var, hatta bu sporcula-
rımızdan milli sporcu olup baş ant-
renörlüğe kadar yükselen ve şuan 
tecrübelerini çocuklarımızla, genç-
lerimizle paylaşan onların gelişimle-
rine büyük özveri ile katkı sağlayan 
sporcularımız mevcut. Bu örnekler 
spor okullarımızın ve kulübümüzün 
sürdürülebilir başarısının ne kadar 
ileri seviyede olduğunu bizlere gös-
teriyor. Spor okulları faaliyetlerimizde 
Gençlik Spor il Müdürlüğümüzün çok 
önemli katkıları var. İl Müdürümüzün 
şahsında tüm ekibine de buradan 

şükranlarımı sunuyorum. Bugüne 
kadar elde ettiğimiz başarılar ve oluş-
turduğumuz geniş spor altyapısından 
aldığımız güçle bugün yeni hedefle-
re doğru emin adımlarla ilerliyoruz” 
şeklinde konuştu. 

SPOR ADINA ŞEHRİMİZE VE 
ÜLKEMİZE KAZANDIRACAĞIMIZ 

EN ÖNEMLİ YATIRIMLARDAN BİRİ 
OLACAK

Yapımında sona yaklaşılan Spor-
cu Seçme ve Yetiştirme Merkezi’ne 
özel bir başlık açan Başkan Pekya-
tırmacı, “Gençlerimize ve çocuk-
larımıza yeni yatırımlar yapıyor ve 
bu doğrultuda olimpiyatlara sporcu 
yetiştirmeyi hedefliyoruz. Bu hedef 
doğrultusunda şuanda ülkemizin en 
büyük ve kapsamlı Sporcu Seçme 
ve Yetiştirme Merkezi’nin inşasını da 
tamamlamak üzereyiz. İnşallah bu yıl 
içerisinde hizmete alacağımız Sporcu 
Seçme ve Yetiştirme Merkezimiz spor 
adına şehrimize ve ülkemize kazan-
dıracağımız en önemli yatırımlardan 
biri olacak. 18 farklı branşta hizmet 
verecek olan merkezimiz, aynı anda 
680, bir günde ise toplamda 3360 
sporcunun faydalanabileceği çok kap-
samlı bir tesis olacak. Spor yatırımla-
rımızı ve aldığımız başarı sonuçları da 
bu tesisimiz ile taçlandırmış olacağız. 
Yeni merkezimizde yapacağımız en 
önemli çalışmalardan biri de tüm 
çocuklarımıza uygulayacağımız ölç-
me değerlendirme programı olacak. 
Daha önce pilot uygulamasını yaptı-
ğımız ölçme ve değerlendirme prog-
ramımız sayesinde çocuklarımızın 
boy, kilo, kulaç gibi fizik durumlarını; 
atlama, zıplama, sıçrama ve koşma 
gibi kondisyonel hareket kabiliyetle-
rini rahatlıkla öğrenebileceğiz.  Yine 
bu programımızla sporcularımızın el 
göz koordinasyonu, denge yetene-
ği, yön mesafe ve tempo hissi gibi 
teknomotorik özelliklerini, öğrenme 
yeteneği ve zihinsel yetenekleri ile 
psikolojik yapılarını tespit edebile-
ceğiz. Bu ölçme değerlendirme so-
nuçları neticesinde çocuklarımızı en 
uygun branşa yönlendirebileceğiz. 
Özel yeteneği olan çocuklarımız için 
ise bu çocuklarımızın aileleri ile istişa-
re ettikten sonra onlara özel uygula-
yacağımız kapsamlı bir program için 
inşallah üniversitelerimizle akademik 
seviyede bir işbirliği projesini hayata 
geçirmiş olacağız.  Gençlerimizi ve 
çocuklarımızı seviyoruz, onlara gü-
veniyoruz. Hedeflerimiz büyük ve bu 
hedeflere ulaşmak içinde işimizi en 
iyi şekilde yapmanın çabası ve gayreti 
içindeyiz” ifadelerini kullandı. 

‘SPORU DAHA İLERİYE TAŞIMAK, 
GENÇLERİMİZE DAHA İYİ BİR 
GELECEK SUNMAK İÇİN VAR 

GÜCÜMÜZLE ÇALIŞMAYA DEVAM 
EDECEĞİZ’

Başkan Pekyatırmacı konuşma-
sını, “Bugün burada toplanmamıza 
vesile olan, kazandıkları 173 madalya 
sayesinde hem Selçuklumuzu hem 
de ülkemizi gururlandıran sporcu-
larımızı ve antrenörlerimizi tebrik 
ediyorum. Tabi sporcularımızın her 

daim yanında olan ve onları destek-
leyen kulüp başkanımız Mustafa Ya-
vuz Tezcan ve yönetimi başta olmak 
üzere spor müdürümüz ve spor mü-
dürlüğümüzde görevli tüm ekibimize 
buradan teşekkür ediyorum. Burada 
belki de en büyük tebriği sporcula-
rımızın kıymetli aileleri hak ediyor, 
ben ailelerimize gönülden teşekkür 
ediyorum. Öncelikle bize güvenerek 
çocuklarını teslim ediyorlar sonra-
sında da çok büyük fedakarlık örneği 
ortaya koyuyorlar, kendi hayatların-
dan ve zamanlarından feragat ede-
rek çocuklarının yanlarında oluyorlar. 
Alınan bu başarıların arkasında en 
büyük pay siz kıymetli ailelerimizin. 
Allah sizlerden razı  olsun, her biri-
nize ayrı ayrı şükranlarımı sunuyo-
rum. Selçuklu Belediyesi olarak biz 
bugüne kadar olduğu gibi bundan 
sonra da sporu daha ileriye taşımak, 
gençlerimize daha iyi bir gelecek sun-
mak için var gücümüz ile çalışmaya 
devam edeceğiz.  Kulüp başkanımız-
la, yöneticilerimizle, antrenörlerimiz-
le, sporcularımızla ve ailelerimizle 
inşallah daha nice başarılara imza 
atacağız. Selçuklumuzu, Konyamızı 
ve ülkemizi gururlandırmaya devam 
edeceğiz. Sözlerimi sonlandırırken 
programımızı teşriflerinizden ötürü 
değerli haziruna teşekkürlerimi su-
nuyor, sizleri ve ekranları başında bizi 
izleyen hemşerilerimizi sevgi, saygı 
ve muhabbetle selamlıyorum. Allaha 
emanet olun” diyerek tamamladı.  

238 SPORCU MİLLİ FORMAYI 
GURURLA TAŞIRKEN, 2024 

YILINDA DA 12 SPORCUMUZ İLK KEZ 
MİLLİ TAKIMA GİYME BAŞARISINI 

GÖSTERDİ
Selçuklu Belediyespor Kulü-

bü’nün 20 farklı branşta 15.868 
lisanslı sporcusu ile Türk sporuna 
önemli katkılar sunduğunu ifade 
eden Selçuklu Belediyespor Kulüp 
Başkanı Mustafa Yavuz Tezcan, “Bin 
683 aktif sporcumuz, kulübümüzü 
başarıyla temsil etmektedirler. Ay-
rıca, 238 sporcumuz milli formayı 
gururla taşırken, 2024 yılında da 12 
sporcumuz ilk kez milli takıma giy-
me başarısını göstermişlerdir. Kulüp 
sporcularımız geçtiğimiz yıl içeri-
sinde gerek bireysel branşlarda ve 
gerekse takım sporlarında çok başa-
rılı sonuçlar alarak tarihi bir başarıya 
imza atmışlardır. Bireysel branşlar-
da katıldıkları ulusal ve uluslararası 
şampiyonalarda 66 altın, 53 gümüş 
ve 54 bronz olmak üzere toplam 173 
madalya kazanan sporcularımız he-
pimizi gururlandırmışlardır. Takım 
sporlarında ise, öncelikle futbol en 
başarılı olduğumuz branşların başın-
da gelmektedir. Futbol takımlarımız 
2023-24 sezonu içerisinde tüm yaş 
gruplarında Konya Şampiyonu olarak 
kulübümüzü ve şehrimizi Türkiye 
Şampiyonasında temsil etmeye hak 
kazanmışlardır. Bunun neticesinde 
ise; U-16 futbol takımımız göstermiş 
olduğu üstün performans ile rakip-
lerini geride bırakarak Türkiye Şam-
piyonu olmayı başarmışlardır. U-17 
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Selçuklu Belediyesi, 2024 yılında düzenlenen Ulusal ve Uluslararası şampiyonalarda şehrimizi ve ülkemizi gururla temsil 
eden Selçuklu Belediyespor Kulübü sporcuları ve antrenörleri için “Selçuklu’nun Yıldızları Ödül Töreni” gerçekleştirildi

Selçuklu’nun gururu:

Aydın Erdoğan Latif Selvi Mustafa Uzbaş



futbol takımımız ise büyük bir mü-
cadele örneği göstererek kendi yaş 
gruplarında Türkiye İkincisi olmuş-
lardır. Elde edilen bu başarılı netice-
ler sonucunda kulübümüz, Türkiye 
Futbol Federasyonu tarafından rekor 
bir puan ile Türkiye’nin En Başarılı 
Amatör Futbol Kulübü olmayı başar-
mıştır. Bu ödül kulübümüzün futbol 
branşında sistemli, disiplinli ve planlı 
çalışmalarının en somut gösterge-
sidir. Bizler geleceğin profesyonel 
futbolcularını yetiştirme konusunda 
alt yapıya önem vermeye kararlılıkla 
devam edeceğiz.  Takım sporlarında 
ise, öncelikle futbol en başarılı oldu-
ğumuz branşların başında gelmekte-
dir.2015 yılında Selçuklu Belediyesi 
Spor Okulları yüzme branşında eği-
tim görmeye başlayan çocuklarımızla 
uzun yıllar süren özverili altyapı ça-
lışmalarımızın ardından Sutopu Ta-
kımımız, tamamı spor okullarımızdan 
oluşan takım kadrosu ile geçtiğimiz 
sezon Süper Lig’e yükselme başarı-
sı gösterdi. Bu başarı aynı zamanda 
kulübümüzün vizyonunu da en gü-
zel şekilde yansıtmaktadır. Sutopu 
branşında olduğu gibi diğer tüm 
branşlarımızda çocuklarımızın spor 
okullarından başlayarak uzun vadeli 
planlama ve güçlü bir altyapı ile ku-
lübümüzü ve ülkemizi en iyi şekilde 
temsil edecek birer sporcu olmalarını 
arzuluyoruz” diye konuştu. 

‘ÇOK DAHA BÜYÜK HEDEFLERE 
ULAŞMAK İSTİYORUZ’

Başkan Tezcan konuşmasını 
“Bugün ödül alacak olan tüm spor-
cularımızı ve onları yetiştiren ant-
renörlerimizi bir kez daha gönülden 
tebrik ediyorum. Bu başarıların bir 
başlangıç olduğunu, önümüzdeki dö-
nemlerde çok daha büyük hedeflere 
ulaşmak istediğimizi ifade etmek is-
tiyorum. Kulübümüz, sporun birleş-
tirici gücünü her zaman ön planda 
tutarak, başarıyı bir gelenek haline 
getirmeye devam edecektir. Bu ba-
şarıların elde edilmesinde emekleri 
büyük olan sporcu ailelerimize özel-
likle teşekkür etmek istiyorum. On-
ların desteği gerçekten çok önemli. 
Ayrıca spor müdürümüz başta olmak 
üzere tüm spor müdürlüğü ekibimize 
ve kulüp personellerimize de gayret-
li çalışmalarından dolayı teşekkür-
lerimi sunuyorum. Kulüp yönetim 
kurulunda birlikte görev yaptığımız 
arkadaşlarıma da desteklerin dola-
yı ayrı ayrı teşekkür ediyorum. Tabii 
ki, spora yaptığı büyük yatırımlarla 
bizim ufkumuzu açan, ihtiyaç duy-
duğumuz her alanda bize sınırsız 
destek veren belediye başkanımız 
Sn. Ahmet Pekyatırmacı’ya da huzur-
larınızda şükranlarımı sunuyorum. 
Selçuklu Belediyemiz tarafından ya-
pımı devam eden ve bu yıl içerisinde 
tamamlanması planlanan ‘Selçuklu 
Sporcu Seçme ve Yetiştirme Merkezi’ 
kulübümüzün geleceğine önemli kat-
kılar sağlayacak ve bizlere yepyeni bir 
vizyon kazandıracaktır. Bu vizyonun 
ilk adımı olarak, kulübümüzün logo-
sunu yeniledik.

Daha güçlü, daha modern ve di-
namik bir kimliği yansıtan yeni logo-
muzu, ilk kez bu özel gecede, sizlerin 
huzurunda tanıtmanın heyecanını 
yaşıyoruz. Bu anlamlı gecede bizim-
le olduğunuz için hepinize teşekkür 
ediyor, sporcularımıza başarılarının 
devamını diliyorum” sözleriyle ta-
mamladı. 

‘SELÇUKLU'NUN YILDIZLARI 
BAYRAĞIMIZI GÖKLERDE 

DALGALANDIRIYOR!’
Ödül töreniyle beraber sporun ve 

azmin taçlandığı bir akşamı yaşadık-
larını söyleyen Konya Vali Yardımcı-
sı Aydın Erdoğan, “Sporcularımızın 
kazandığı her madalya sadece bir 
başarı değil, özverinin ve çalışmanın 
da yansımasıdır. Dolayısıyla alkışladı-
ğımız sayılarda ifade edilen derece-
lerden çok daha fazlası. Hayalinin ve 
idealinin peşinden giden gençlerimi-
zin kararlılığı, onların yanında duran 
antrenörlerimizin desteği ve aileleri-
mizin taşıdığı büyük yükün sevince 
dönüşmesidir. 2024 yılında Selçuklu 
Belediyespor'un 12 farklı branşta ka-
zandığı 173 madalya geleceğimizin 
ne kadar güçlü temeller üzerine ku-
rulduğunun da en açık göstergesidir. 
Dünya, Avrupa, Balkan ve Türkiye 
dereceleriyle ülkemizi gururla temsil 
eden 78 sporcumuzu ve onları des-
tekleyen herkesi gönülden kutluyo-
rum. Selçuklu'nun Yıldızları, sizler 
başarılarınızla Konyamızın ve dahi 
ülkemizin adını uluslararası platform-
larda duyuruyor, bayrağımızı gökler-
de dalgalandırıyorsunuz. Her biriniz 
azminizle sadece madalya kazan-
makla kalmıyor, toplumumuza ilham 
oluyorsunuz. Sportif başarılarının ar-
dında yükselen ahlak, saygı ve azim 
gibi değerleri gençlerimize kazandır-
mak ise bu yolculuğun en kıymetli 
meyvesi olduğu kanaatindeyim. Çün-
kü biz sadece sporcu değil, manevi-
yatı ve değerleriyle büyüyen bir nesil 
yetiştiriyoruz. Bu başarı hikayesine 
destek veren Selçuklu Belediyespor 
Kulübümüze, emeği geçen tüm ku-
rum ve kuruluşlarımıza şükranlarımı 
sunuyorum. Özverili çalışmalarıyla 
bu gururu mümkün kılan tüm gö-
revli arkadaşlarımıza teşekkür ediyor, 
sporcularımızı başarılarından dolayı 
bir kez daha tebrik ediyorum. Nice 
yeni başarılarla buluşmak temellisiy-
le sizleri sevgi, saygı ve muhabbetle 
selamlıyorum” ifadelerini kullandı.

AK PARTİ KONYA MİLLETVEKİLİ 
SELVİ: SPOR İÇİN VARIZ, SPORLA 

DEVAM EDİYORUZ
Sporun öncüleri olarak federas-

yon başkanları, kulüp yöneticileri 
ve mülki amirlerle birlikte sporu ve 
sporcuyu desteklemek için ödül ge-
cesinde bir araya geldiklerini ifade 
eden AK Parti Konya Milletvekili Latif 
Selvi,“ Her bireyin gelişim sürecinde 
onun yeterlilikleri çok önemlidir. İşte 
bunların tespitinde en önemli husus-
lardan bir tanesi de spor yeteneğinin 
ortaya çıkarılması ve gençlerimizin 
sporla buluşmasını temin etmek. Bu 
noktada her zaman gençlerimiz için, 

evlatlarımız sosyal gelişimi için  ini-
siyatif alan belediye başkanımızın 
yanı sıra ekibine ve Konya yerel yö-
netim heyetine, sporcuların öncüleri 
antrenörlerimize teşekkür ediyoruz. 
Gayretli çalışmalarından dolayı tebrik 
ediyoruz. Gençler bu şampiyon spor-
cularımız sizin örnekleriniz, öncüleri-
niz ve kısa zamanda altyapı hizmet-
leriyle desteklendiğinde hangi büyük 
başarılara imza atılacağını ortaya 
koydular. Onlara teşekkür ediyoruz. 
Sizlerdeki bu sporcu ruhun; öncü li-
derlikle, ahlaklı, dürüst, çalışkan, öz-
geçmişiyle, kendisiyle ve her şeyden 
önce de sporcu kişiliğiyle öne çıkmış 
bireylerin yetişmesi için buradayız. 
Sizleri kutluyoruz ve sporcu ve sporla 
beraber olarak hep birlikte beraberce 
şampiyonlarımızın öncülüğünde spor 
için varız, sporla devam ediyoruz di-
yoruz. Hepinizi kutluyor, saygılar su-
nuyorum” diye konuştu. 

‘SPOR ŞEHRİ KONYAMIZ BU 
BAŞARILARLA ADINI HER GEÇEN 
GÜN DAHA GÜÇLÜ BİR ŞEKİLDE 

DUYURMAKTA’
Selçuklu’nun Yıldızları Ödül Tö-

reni’nde bulunmaktan büyük bir 
mutluluk duyduğunu ifade eden 
Konya Büyükşehir Belediyesi Başkan 
Vekili Uzbaş, “Spor şehri Konyamız 
bu başarılarla adını her geçen gün 
daha güçlü bir şekilde duyurmakta 
yetiştirdiği başarılı sporcularla öne 
çıkmaktadır. Bizler Konya Büyükşehir 
Belediyesi olarak başta Selçuklu Be-
lediyemiz olmak üzere tüm ilçe bele-
diyemizle birlikte sporu hayatın mer-
kezine koyarak gençlerimizi sağlıklı, 
disiplinli ve ahlaklı kişi olarak yetiştir-
meyi hedefliyoruz. Sporun birleştirici 
gücüne inanarak spor alanında birçok 
atılımlar yapıyor, altyapımızı sürekli 
geliştiriyor ve daha fazla gencimi-
zin spora ulaşmasını sağlamak için 
her geçen gün gayretimizi arttırarak 
devam ediyoruz. Bugün burada gü-
reşten haltere, judodan kick boksa, 
tekvandodan wushuya, bisikletten 
cimnastiğe, masa tenisinden sat-
ranç, karate ve okçuluğa kadar birçok 
branşta üstün başarı gösteren genç-
lerimizle bir aradayız. Her biri kendi 
branşında azim, disiplin ve kararlılık-
la elde ettikleri başarılarla Konya'nın 
adının ulusal ve uluslararası başarı-
larına temsil etmektedir. Siz kıymetli 
gençliğinizin gösterdiği başarılar hem 
bizlerin hem de şehrimizin göğsünü 
kabartmakta ve şehrimizin gelece-
ği adına bizlere umut aşılamaktadır. 
Değerli genç kardeşlerim, sizlerin 
yanında olduğunuzu bir kez daha ifa-
de etmek istiyorum. Konya'nın spor 
alanında yükselen yıldızları olarak he-
pinizle gurur duyuyor, başarılarınızın 
artarak devamını temenni ediyor ve 
yolunuzun, bahtınızın açık olmasına 
yüce Rabbimden niyaz ediyorum. Bu 
vesileyle gençlerimizin sportif anlam-
da ufkunu açan Ahmet Pekyatırmacı 
Başkanımız nezdinde Selçuklu Bele-
diyesi'ne ayrıca teşekkürlerimi iletiyo-
rum.” dedi.
‘BAŞARILI BİR SPOR KULÜBÜ, ONA 
DESTEK VEREN KULÜP BAŞKANI VE 

TABİİ Kİ BÜTÜN ESERİN SAHİBİ SAYIN 
BELEDİYE BAŞKANIMIZ VAR’
Ödül töreninde Halter Federas-

yonu Başkanı Talat Ünlü, “Çok net bir 
şekilde şunu ifade etmek istiyorum; 
47 yıldır halter sporuyla uğraşıyorum 
ve başka hiçbir spor ile uğraşmadım. 
Demek istediğim şu, 47 yıldır özle-
mini duyduğum güzel bir kulüp. 47 
yıldır hasretini her zaman içimde his-
settiğim güçlü, başarılı bir spor kulü-
bü ve ona destek veren kulüp başkanı 
ve tabii ki bütün eserin sahibi sayın 
belediye başkanımız. Şahsım ve Türk 
sporu adına, Halter ailem adına size 
çok çok teşekkür ediyorum. Sizinle 

gurur duymamak mümkün değil. 
Ama şu da bir gerçek ki sayın veliler, 
sporcularımızın aileleri, sporcularımı-
zı, gençlerimizi arkanızı dönüp gözü 
kapalı teslim edebileceğiniz güçlü bir 
spor kulübü hayata geçirilmiş. Siz-
den ricam siz de bu değerli kulübün 
başkanına, yönetimine ve belediye 
başkanına sahip çıkın. Her zaman ya-
nında olun, destek verin. Bir Konyalı 
olarak inanın tüylerim diken diken. 
Çok büyük gurur duydum. Benim 
47 yıllık hasretime, özlemime bura-
da cevap verildi. Tekrar çok büyük 
teşekkür ediyorum sayın başkanım”  
diyerek sözlerini tamamladı. 
JUDO FEDERASYONU BAŞKANI HUY-
SUZ: JUDO AİLESİ OLARAK BAŞKA-
NIM VE EKİBİYLE GURUR DUYDUK

“Bizim için çok kıymetli Selçuklu 
Belediye Başkanım ve değerli ekibi 
bu güzel günü hazırladı ve sporcu-
larımızın başarısını gördüğümüzde 
gururlandık, onurlandık” diyen Judo 
Federasyon Başkanı Sezer Huysuz, “5 
yıl önce belediye başkanımızla sohbet 
ettiğimizde, projelerini anlattığında 
gerçekten hayranlıkla dinlemiştik 
ve bugün o projelerin gerçekleştiği-
ni gördüğümüzde biz de Judo ailesi 
olarak tekrar başkanım ve ekibiyle 
gurur duyduk. Ekibine ve kendisine 
çalışmalarında başarılar diliyorum. 
Tüm ailelerimize, sporcularımızı Al-
lah'a emanet oluyorum. İnşallah daha 
büyük bir başarıyla sizlerle tekrar bir 
araya gelmek dileğiyle. Sağlıcakla ka-
lın inşallah” diye konuştu. 

‘SPORU SEVEN 
CUMHURBAŞKANIMIZ, SPORU 
SEVEN SELÇUKLU BELEDİYE 

BAŞKANIMIZ VAR’
Ödül törenini izlerken Selçuklu 

Belediye başkanı Ahmet Pekyatırma-
cı ve çalışanlarıyla gurur duyduğunu 
ifade eden Özel Sporcular Federasyon 
Başkanı Birol Aydın, “Sporu seven 
Cumhurbaşkanı, sporu seven Selçuk-
lu Belediye Başkanımız var. Belediye 
başkanım aynı zamanda Türkiye Özel 
Sporcular Federasyonu (FUTSAL) 
Milli Takımını da destekleyen bir 
belediye başkanı. Onu da 81 ildeki 
bütün engelli aileleri adına saygıyla 
sevgiyle selamlıyorum. Başkanım 
sağ olun. İnşallah buradan yetişecek 
bu gençler şanlı Türk Bayrağını Av-
rupa'da, Dünyada dalgalandıracak. 
Buna inancım tamdır” ifadelerini kul-
landı. 

Selçuklu’nun Yıldızları ödül tö-
renine Konya Vali Yardımcısı Aydın 
Erdoğan, AK Parti Konya Milletvekili 
Latif Selvi, Konya Büyükşehir Bele-
diyesi Başkan Vekili Mustafa Uzbaş, 
Konya Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreteri Ercan Uslu, Konya İl Milli 
Eğitim Müdürü Murat Yiğit, Selçuklu 
İlçe Kaymakamı Eflatun Can Tortop, 
AK Parti Selçuklu İlçe Başkanı Arif 
Bağcı, Selçuklu Belediyespor Kulüp 
Başkanı Mustafa Yavuz Tezcan, Kon-
ya Gençlik ve Spor İl Müdürü Birdal 
Öztürk, Konya Amatör Spor Kulüpleri  
Federasyon Başkanı Remzi Ay, Tümo-
san Konyaspor Kulüp Başkanı Ömer 
Korkmaz, Türkiye Wushu Kung Fu 
Federasyonu Başkanı Abdurrahman 
Akyüz, Cimnastik Federasyon Baş-
kan Vekili Mehmet Günbaş, Bisiklet 
Federasyon Başkan Vekili Ercan Okur, 
Özel Sporcular Federasyon Başkanı 
Birol Aydın, Selçuk Üniversitesi Spor 
Bilimleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Murat Erdoğdu, Satranç Federasyon 
Başkanı Fethi Apaydın, Halter Fe-
derasyon Başkanı Talat Ünlü, Judo 
Federasyon Başkanı Sezer Huysuz, 
Hokey Federasyon Başkanı Mustafa 
Çakır, Sutopu Federasyonu Başkanı 
Mete Erol, ile yönetimi, branş antre-
nörleri, sporcular ve aileleri katıldı. 
n HABER MERKEZİ

 HABER7 09 NİSAN 2025

Ödül töreninde konuşan Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı,“ Kulübümüz sporcuları 2024 yılında katıldıkları       
müsabakalarda 66 altın, 53 gümüş ve 54 bronz olmak üzere toplam 173 madalya kazanma başarısı göstererek göğsümüzü kabarttı”

Adeta yıldızlar geçidi! 

Ahmet Pekyatırmacı Mustafa Yavuz Tezcan
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Araştırmacı Yazar Alaaddin Aladağ, Şehir Soh-
betlerinde bugün Oyuncu, yönetmen, oyun yazarı, 
eğitmen… O, on parmağında on marifet olanlar-
dan… Mesleğini tutkuyla yapanlardan… Sektördeki 
zorluklara, gelişen olumsuz dünya şartlarına rağmen 
hayata umutla bakanlardan… İnsanı insanla anlatan 
oyunculardan Sevtap Çapan’ı konuk etti.

Kariyerinizin başlama sürecini açıklar mısınız? İlk 
sahne deneyiminizi nasıl gerçekleştiriyorsunuz? 

Tiyatro tozunu ilk kez yutup da konservatuar oku-
maya karar verdiğim an, bence, kariyerim başlamıştı. 
Konsevatuarın 4. sınıfındayken Sanat Tarihi ödevim için 
İstanbul Büyükşehir Belediyesi Şehir Tiyatroları kütüp-
hanesine gittim ve o gün, orada beni, dönemin Genel 
Sanat Yönetmeni Yardımcısı olan Burçin Oraloğlu gör-
dü; yöneteceği oyunun başrolünde oynamamı istedi. 
Kısa bir süre sonra oyunun yapılacağı seçmelere gir-
memi istedi. Hâlâ okuduğum için hocalarım önce izin 
vermediler fakat Sayın Oraloğlu, benden vazgeçmedi ve 
yılın ikinci döneminde, yeniden şahsıma yapılan özel bir 
seçme ile “Savaş ve Barış” oyunundaki “Nataşa Rasto-
va” rolüyle profesyonelliğe adım atarak resmi anlamda 
oyunculuk kariyerime başladım.  

Tiyatro, sinema ve dizi gibi farklı alanlarda çalış-
ma fırsatınız oldu. Sizin için onun birinin kendine özgü 
olanları ve mutlulukları nelerdir?

 Söz konusu ettiğiniz sanat dallarının her biri zaten 
kendine özgü kuramlara, tekniklere ve tarzlara sahiptir. 
Ben, ayrım yapmadan her birinden haz alan bir oyun-
cuyum. Elbette canlı performans olma özelliğinden ve 
oyunculuğun temel öğreti taşı görevini üstlendiğinden 
Tiyatro Sanatı, Sinema ve Televizyon Dizilerinden ister 
istemez ayrıcalıklı ve yeteneğin tüm çıplaklığıyla sergi-
lendiği ve görüldüğü bir sanat alanıdır. 

  Bir karakterin hayat boyunca sizin için en 
önemli kayıpları neler oluyor? Karakterle nasıl 
bağlanıyorsunuz? 

Oynadığım bir rol yani bir oyun karakteri, sanat ha-
yatım ve özel hayatım boyunca her zaman bir kazançtır.  
Kurgusal dahi olsa bir karakteri her yönüyle deşifre et-
mek aslında kendi açımdan, hayatın içindeki gerçek bir 
kişiyi anlamaktır; seyirciye de anlaşılır kılmaktır. Karak-
terle olan bağımın oluşumunda metnin yazarını, metni, 
oyunun zamanını, mekânlarını, türünü ve diğer karak-
terlerle birlikte kendi rolümü en iyi şekilde çözümleme 
yolunu kullanıyorum. Karaktere, seyirciye sunulması 
gerekenleri gözeterek yaklaşıyorum. Bir şeyi anlayınca 
inanıyorum, inanınca hissediyorum ve hissedince de 
otomatikman bağ kuruluyor ve en iyi şekilde anlatma-
nın yolunu teknik açıdan uygun olan mimik, jest ve ha-
reket planını oluşturarak ezberle bezeyip gösteriyorum. 

Çalışmalarınızda özellikle ilham alacağınız bir 
isim ya da dönemin etkisi oldu mu?

 Oyunculuğa yönelmemde herhangi bir isim ya 
da dönemin etkisi olmadı. Çalışmalarımda ise 26 
sene bir kurumda bana verilen oyunları oynadım; 
seçme şansım yoktu. Ne var ki kendi tiyatromuzu 
kurduğumuzda, projelerimizden birinde, “Kurtuluş 
Savaşı” dönemi ve o dönemin kahramanları “Ben 
Serisi Kurtuluş” oyunlarımızın ilham kaynağıydı. 
Yazdığım çocuk oyunlarımda da günümüzün ço-
cukları ile kendi çocukluğum bana ilham oldu. 

Türk tiyatrosunun ve sinemasının gelişiminin 
hakkında ne düşünüyorsunuz? Gelecekte neler 
bekliyorsunuz?

Nicelik fazlalaştı ama nitelik düştü açıkçası… Her 
iki alan için de benim düşüncem bu yönde… Hâlbuki 
iki sanat dalı için de artık üniversiteler ve konservatuar-
lar mevcut. Okullar yokken sanat, usta - çırak ilişkisiyle 
nesilden nesle aktarılırken sanki daha yetenekli daha 
üretken bir yapının içindeydik. Eğitimli nesillerin artık 
daha özgün işlere imza atması, sanatta yenilikler yap-
ması gerekir. Maalesef bu gelişimi göremiyorum. Umut 
ediyorum ki gelecekte eğitimle yetenek bileşkesinden 
daha iyi sonuçlar alırız. 

Dizi projelerinde yer almak, tiyatro sah-
nesindeki deneyimle kıyaslandığında boyut-
lar için nasıl farklılıklar gösteriliyor?

 Oyunculuk oyunculuktur, bana göre… Kamera ve 
sahne oyunculuğundaki teknik farklılıklar dışında çalış-
ma koşulları da farklı tabii ki… Televizyonda, bir dizide 
oynayan oyuncunun bilinirliğinin oluşması ya da artma-
sı gibi durumlar da var. Tiyatrodaki oyuncu suya yazı 
yazar, onu sadece oyunu gidenler seyreder ama dizideki 
oyuncu kayıtlarda kalır ve yıllar sonra da izlenebilir.  

Zorlu bir projede nasıl motive oluyorsunuz? 
Zihinsel ve fiziksel olarak bu süreçle başa çık-
manın yolları nelerdir?

 Yaptığım iş sanat! Oyun, rol ne kadar zor olursa ol-
sun – gerçek bir hikâyeye dayansa bile – projeye belli bir 
bilinçle yaklaşıyorum. Bir projenin içinde olduğumu ve 
kendimin bir aktarıcı pozisyonunda olduğumu unutmu-
yorum. Dolayısıyla kendimi tamamen role kaptırıp ken-
dimi, o rol kişisi sanarak yaşamıyorum. Bu sağlıklı bir 
durum değildir. Ben olayın hem tamamen içinde hem 
de tamamen dışında kalarak bir rolü canlandırıyorum. 
Böylece zihinsel olarak bir sorun yaşamıyorum. Sadece 
provalar çok yoğun geçerse her iki yönden de yorgunluk 
yaşıyorum; o da dinlenince geçiyor. 

Kariyerinizde boyutun dönüm noktası gibi 
gelen bir an veya proje oldu mu?

Neredeyse birçoğu dönüm noktası sayılır. 
Her projem çok önemli ve bana kariyerimde 
aşama kaydettirici özellikteydi. 

Sosyal medyanın ve dijital platformların oyunculuk 
dünyasındaki rolü hakkında neler hakkında (neler dü-
şünüyorsunuz / neler söyleyebilirsiniz)?

 Son birkaç senedir, bir oyuncuya, bu platformlar-
daki takipçi sayısına göre rol verilmesiyle ilgili oldukça 
fazla söylenti var. Sanırım gerçeklik payı da oldukça 

yüksek. Kendini oyuncu diye lanse edenlerin sayısı da 
oldukça fazla bu mecralarda fakat bir bakıyorsunuz, 
kişi aslında “Diyaloglu Figürasyon”. Kandırmacaların 
cirit attığı platformlar. Eğer bilindik bir sima iseniz de 
sizi taklit etmeye çalışan, arkadaş ya da basın ilişkile-
rinize ulaşıp kendine paye çıkarmaya çalışanların da 
sıkça rastlandığı yerler maalesef…

Genç oyunculara tavsiyeleriniz neler olur? Bir başa-
rının başarı ya da Başarılı olmak için olması için hangi 
adımları atmaları gerekiyor?

 Söyleyebileceğim ilk şey; kendilerine inanmaları, 
asla vazgeçmeleri ve hayal etmeleridir. Sonrasında 
ise eğitimin rehberliğinde ilerlemelerini ve kendi ger-
çekliklerini yaratmak için disiplinli olmalarını, araştır-
ma yaparak çok çalışmalarını önerebilirim. Bununla 
birlikte kendilerini başka biriyle kıyaslamayarak, – 
başkaları onları başkalarıyla kıyaslasa dahi – kimseyi 
rakip olarak görmeyerek kötü ve yıpratıcı hırs sahibi 
olmaktan korunabileceklerini ilave etmeliyim. Bunlar 
zaten başarının kilitleridir.  

Rol simgeleme programlarındaki karakter-
lerin toplumsal veya kültürel mesajların ta-
şınması sizin için ne kadar önemli? Bu konuda 
okulda bir tercih yapıyor musunuz?

Tiyatroda sahne alınırken, izleyicinin tepkileri nasıl 
bir deneyim alıyor? Sinemada ya da dizilerdeki çekim 
politikası izleyiciyle olan bağınız nasıldır?

Kitaplarınızdaki karakterler, okuyucular tarafından 
çok temiz ve samimi bir şekilde bulunuyor. Bu karak-
terler boyut oluştururken ilham veren kişilere ya da 
yaşanmış hikâyeler oldu mu? Gerçek hayattan yansıttı-
ğınız bir detay var mı?

Elbette. Deneme kitaplarımda zaten kendi haya-
tımdan yola çıkarak aktardığım pek çok konu var. Bu-
nun haricinde “Memed” adlı kitabım bir tiyatro oyu-
nudur. Orada yer alan hikâye babamın gerçek yaşam 
hikâyesine dayanmaktadır. Tabii ki gerçek olaylardan 
kurgulayarak kaleme aldığım bir kitaptır.  

Bir yazar ve oyuncu olarak iki farklı anla-
tım biçiminin faydaları. Yazmak ve oynamak 
arasındaki benzerlikler ya da farklılıklar sizin 
için neler? Bu iki sistemin bir arada yürütül-
mesi yaratım sürecinizi nasıl sürdürüyor?

Oyunculuk sanatı ile edebiyat birbirinden çok 
farklı alanlar. Ben oyuncu olarak birilerinin yazdığı-
nı oynayan biriyim; yazar olarak ise başkaları benim 
yazdıklarımı oynarlar. Birbirinden bu kadar ayrı kısa-
cası... Ne var ki bir tiyatro metni yazdığımda; oyuncu-

luğumun, sahne bilgimin etkisi, hiç oyunculuk yap-
mayıp da tiyatro metin yazarlığı yapmaya soyunan 
birinden elbette ki daha avantajlı kılıyor beni. Sizin 
tabirinizle ‘bu iki sistemin bir arada yürütülmesi ya-
ratım sürecimi’ besliyor diyebilirim. 

Kitaplarınızı okuyanların hikâyelerinizde, 
tür duygularınızla ya da düşünceleriyle ayrılma-
sını nasıl yönetiyorsunuz? Okuyucularınıza ver-
mek istediğiniz en güçlü mesaj nedir?

Ben bir şeyi yönettiğimi düşünmüyorum. Tüm 
gerçekliğimle hayal dünyamı okuyucuyla paylaşıyo-
rum sadece… İnsana ait olanı samimiyetle ortaya 
koymaya çalışıyorum. Okuyucular da kendi duygu ve 
düşüncelerini benim kelimelerime katılarak ya da ka-
tılmayarak kendileri yönetiyor ki olması gereken bu. 
En güçlü mesaja gelince; sanırım, dünyayı birlikte 
güzelleştirebileceğimize inanmaları ve umutla yaşa-
maktan vazgeçmemeleri… Tıpkı benim gibi…

Bir kitap yazarken nasıl bir süreçten geçiyorsunuz? 
İlham kurallarının belirli bir zaman dilimi, yer ya da 
rutin çalışmanız var mı? Yazarken sizi motive eden un-
surlar nelerdir?

Benim için ‘ilham kuralı’ diye bir şey yok. İlhamın 
ne zaman gelip gelmeyeceğini hiçbir yazar belirleyemez 
kanımca… En azından ben belirleyemiyorum, gelive-
riyor; not alıyorum. Yazarken ise herhangi bir rutinim 
yok ama yoğunlaştığım konuda bölünmeden ilerlemeyi 
seviyorum. Gerekirse uykusuz devam ediyorum. Her 
kitapta da yazım sürecim farklılık gösteriyor açıkçası… 
Yazarken zihnimi bölecek şeylerden uzak durmaya çalı-
şıyorum ne var ki yaşadığımız hayatın içinde tamamen 
izole olamadan yaşıyoruz. Fakat odaklanma konusunda 
oyunculuktan tecrübeli olduğum için şartlar ne olursa 
olsun yazmaya yoğunlaşabiliyorum. En büyük motivas-
yonum keyif almak ve yaptığım şeyi sevmek, heyecanı-
mın her biten cümlede çoğalması…  

Hem bir tiyatrocu hem de bir yazar olarak, bu iki 
sanatın toplumsal hafızanın üzerindeki etkisi hakkın-
da ne sızıntı var? Yazdığınız kitapların bir gün sahneye 
uyarlanması istenir miydiniz? Eğer isterseniz, hangi 
kitabınızı sahnede gördüyseniz sizi daha çok heyecan-
landırdı mı?

“Sızıntı”, bununla neyi kastettiğinizi anlama-
dım. Tiyatro da edebiyat da toplumsal açıdan ve 
bıraktığı izler açısından önemlidir. Tarihimize, 
tarihsel gelişim süreçlerine ışık tutarlar. İki sa-
nat dalı da kişisel gelişimin ve hayal etme gücü-
nün birer parçasıdır. Türkçe’nin doğru konuşul-
masında ve yazılmasında da örnek teşkil ederler. 
Dolayısıyla dilin en iyi koruyucularıdır.  

Yazdığım kitaplardan ilki zaten bir tiyatro met-
niydi, “Peri Kız Müzikali” ve sahnelendi. Sahnele-
nen bir diğeri de “Lider Masi – Kahraman Yemini” 
adlı oyunum. Daha sonra Fantastik Çocuk Romanı 
olarak “Lider Masi ve Masal İzcileri – Lider Masi” 
adıyla seri kitap çalışmamın ilk kitabı olarak basıl-
dı. Serinin devamı üzerinde çalışıyorum. İki oyu-
numu da kendim yönettim ve bu daha da heyecan 
vericiydi. Şu an arzu ettiğim, “Memed” kitabımın 
sahnelenmesi ve açıkçası diğerlerinin de yeniden 
sahnelenmesini çok istiyorum.  Size ve ekibinize 
teşekkür ediyorum.

‘Oyunculuk benim hayat biçimim’
Oyuncu, yönetmen, oyun yazarı ve eğitmen Sevtap Çapan, tiyatronun büyülü dünyasına adım attığı ilk 
anı, sahnede var olmanın anlamını ve yazarlık serüvenini Araştırmacı Yazar Alaaddin Aladağ’a anlattı
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Ödüllü Şair Fatih Demir, Selçuk-
ya Kültür Sanat Derneği bünyesinde 
kurulan Selçukya Kültür Yayınların-
dan (SKY) çıkarmış olduğu Bir Başka 
Düştüm adlı ilk kitabını okurlarına 
imzaladı. Selçukya Kültür Sanat Evin-
de düzenlenen imza gününde konu-
şan Selçukya Kültür Sanat Derneği 
Başkan Yardımcısı ve SKY Genel Ko-
ordinatörü Hasan Ukdem; “Eğitimci 
şair Fatih Demir’in kaleme aldığı Bir 
Başka Düştüm adlı kitabı yalnızca 

duygu dünyasına hitap etmekle kal-
mıyor, aynı zamanda edebi sanatlarla 
zenginleştirilmiş bir anlatım sunarak 
okuru düşündüren ve hissettiren bir 
yolculuğa çıkarıyor. Yazarın kalemi, 
alışılmış şiir kalıplarının dışına çıkarak 
derin imgeler ve etkileyici metaforlar-
la okuyucusunu büyülüyor. Okuru bol 
olsun.” ifadelerine yer verdi.

YÜREĞE İŞLEYEN DİZELER…
Eğitimci Şair Fatih Demir ise ko-

nuşmasında, “Şiir, duyguların en saf 

haliyle kağıda dökülmesi ve kelimeler 
aracılığıyla okuyucunun ruhuna do-
kunmasıdır. İşte tam da bu noktada, 
şairin kaleminden dökülen ve yüreğe 
işleyen dizeler, "Bir Başka Düştüm" 
adlı şiir kitabında bir araya geldi. Aşk, 
ayrılık, hasret, yalnızlık ve yokluk gibi 
insan ruhunun derinliklerine işleyen 
temaları barındıran eser, dört farklı 
bölümden oluşuyor: "Heceye Düşen 
Satırlar", "Kalıba Sığmayan Sözler", 
"Sensizliğin Her Hali" ve "Kalemim-

den Arda Kalanlar". Bu bölümler hem 
geleneksel hece ölçüsüne hem de 
serbest şiirin özgürlüğüne dokunan 
güçlü dizeler içeriyor. Bugün bana 
burada bu imkânı sağlayan Selçuk-
ya Kültür Sanat Derneği’ne ve beni 
yalnız bırakmayan tüm dostlarıma 
teşekkür ederim” dedi. Program Eği-
timci Şair Fatih Demir’in katılımcılara 
kitaplarını imzalamasından sonra gü-
nün anısına çekilen fotoğraflarla sona 
erdi.  n HABER MERKEZİ

Ödüllü Şair Fatih Demir, Selçukya Kültür Sanat Derneği bünyesinde kurulan Selçukya  
Kültür Yayınlarından çıkarmış olduğu Bir Başka Düştüm adlı ilk kitabını okurlarına imzaladı

Ödüllü Şair, Selçukya’da!
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Kulu’da gübre yüklü TIR 
kontrolden çıkarak şarampole 
devrildi. Kaza, dün saat 06.30 
sıralarında Kulu Konya Kara yolu 
Katır Tepesi mevkisi Kulu Küçük 
Sanayi Sitesi yakınında meydana 

geldi. Edinilen bilgiye göre, Ku-
lu’dan Konya istikametine seyir 
halinde olan İ.S. yönetimindeki 
42 AUH 198 plakalı gübre yük-
lü tır sürücünün direksiyon ha-
kimiyetini kaybetmesi sonucu 

kontrolden çıkarak şarampole 
devrildi. Dorsesinde gübre yüklü 
olan tırın devrildiğini gören di-
ğer sürücüler durumu 112 Çağrı 
Merkezine bildirdi. İhbar üzerine 
kaza yerine polis ve sağlık ekibi 

sevk edildi. Sürücü kazayı yara 
almadan atlatırken, yüklü güb-
re çuvalları şarampole döküldü, 
araçta maddi hasar meydana 
geldi. Kaza ile ilgili tahkikat baş-
latıldı.  n İHA

Karatay’da, polisin kovala-
macasıyla durdurulan ehliyetsiz 
sürücü ile araç sahibine toplam 
61 bin 215 lira ceza uygulandı. 
İl Emniyet Müdürlüğü ekiple-
ri, Saraçoğlu Mahallesi'nde ters 
yönde ilerleyen plakasız bir ha-
fif ticari aracı durdurmak istedi. 
Polisin "dur" ihtarına uymayan 
sürücü, kısa süren kovalamaca-
nın ardından aracının önü ke-
silerek durduruldu. Yapılan 
kontrolde, sürücü R.M'nin (20) 

sürücü belgesine daha önce el 
konulduğu tespit edildi. Sürücü 
ile araç sahibine, "ehliyetsiz araç 
kullanmak, ehliyetsiz kişiye araç 
vermek, 'dur' ihtarına uymamak, 
tehlikeli şerit değiştirmek, kav-
şağa yaklaşırken hız kesmemek, 
plakasız araç kullanmak ve ters 
yönde araç kullanmak" gerek-
çeleriyle toplam 61 bin 215 lira 
idari para cezası kesildi. Plakasız 
araç, işlemlerin ardından otopar-
ka çekildi.  n AA

Cumhuriyet Halk Partisi’nin 
21’inci Olağanüstü Kongresi’nde 
Akşehirli Nurdan Yücal yeniden 
Yüksek Disiplin Kurulu üyeliğine 
seçilerek güven tazeledi. Çarşaf lis-
teyle yapılan seçimlerde CHP Genel 
Başkanı Özgür Özel’in listesinde 
yer alan Nurdan Yücal yüksek bir 
oy oranıyla yeniden Yüksek Disip-
lin Kurulu (YDK) Üyeliğine seçildi. 
Yücal konuyla ilgili yapmış olduğu 
açıklamada; Dün olduğu gibi bun-
dan sonrada Konya’mızı ve Batı 
Cephesi Karargâhı Akşehir’imizi 
temsil etmeye, var gücümle ça-
lışmaya devam edeceğim. Kong-
remizde benden desteğini esirge-

meyen Konya İl Başkanımız Bekir 
Yaman başta olmak üzere tüm dele-

ge arkadaşlarıma teşekkür ederim.
Genel Başkanımız Özgür Özel’in 

de ifade ettiği gibi ; 19 Mart darbe 
girişimine karşı partimize, baba 
ocağımıza sahip çıkan her bir dele-
gemizin cesaretine ve inancına te-
şekkür ediyorum. Bizi bir kez daha 
bu göreve seçen bu büyük aileye, 
Mustafa Kemal Atatürk’ün, Cum-
huriyet’in yılmaz neferlerine son-
suz minnetlerimi sunuyorum. Hiç 
kimseyi geride bırakmadan, kim-
seyi unutmadan, bu yolda hep bir-
likte azimle yürüyeceğiz. Cumhur-
başkanı adayımız Ekrem İmamoğlu 
özgürlüğüne kavuşana kadar, seçim 
sandığı milletin önüne gelene kadar 
durmayacağız." ifadelerine yer ver-
di.  n HABER MERKEZİ

Gübre yüklü TIR devrildi:
Maddi kayıp meydana geldi

Plakasız ve ehliyetsizdi,
bedelini ağır ödedi! 

Konyalı Nurdan Yücal, yeniden YDK üyesi!

20 KİŞİYE YEMEK VE 
ÇAY SERVİSİ YAPILACAK 

BAY BAYAN AHÇI ARANMAKTADIR
SERVİS + SİGORTA VARDIR

SAHİP OLMAK DEĞİL, LAYIK OLMAK GEREK!

İnsan anasını 
babasını akrabası-
nı seçemez ancak, 
dostlarını, yol arka-
daşlarını seçebilir. 
Öyle değil mi? Biz-
den önce yaşamış 
başımızın tacı tecrü-
be yüklü akça koca-
larımızın ifadesi ile 
“Biz biliriz ki, yollar 
herkesle yürünmez. 
Gökyüzü herkesle 
seyredilmez. Kırk yıl 
hatırı olan kahve de herkesle içilmez. 
İşin özü dostluk değer bilenlerin me-
ziyetidir. Geçmişe dönük yaşanmış-
lıklarımız bize tecrübe yükledi. Bizim 
üzerimizden pirim yapıp makam 
mevki sahibi olanların. Varlık sebeple-
rini sonrasında bütünü inkâr etmeleri 
daha ötesinde inkâr ederek nankörlük 
yapmalarıyla kendilerini aldatırlar. Bu 
aldatma ile gerçek yüzlerini ortaya çı-
karır. “Allah’ı ve müminleri aldatmaya 
çalışırlar. Hâlbuki sırf kendilerini alda-
tırlar da farkına varamazlar.” * (Baka-
ra Suresi 9. Ayet) İnsanoğlu böylesi 
ortam içerisinde iyilik edene darılır 
ya da düşman olur. Kötülük edenin 
boynuna sarılır. Hani derler ya nan-
köre sormuşlar; Ne yaptı da dostuna 
darıldın? Nankör cevap vermiş; Her 
dediğimi yaptı, birini yapmadı. De-
miş. Nankörlük çıkarcı kalplerin has-
talığıdır. Bilge öfke anında, yiğit savaş 
meydanında, dost ihtiyaç anında belli 
olur. Babam rahmetli öyleleri vardır 
ki, öfkeleninceye kadar Müslüman, 
tükeninceye kadar doğru görünür. 
Derdi. Her ne olursa ihmal etmemeli-
yiz. Ki, ihmal ettiğiniz her şey ölür ister 
çiçek ister gönül. Rahmetli Hatun zi-
yarete gelen komşuya ben kurudum 
çiçeklerim de kurudu. Demişti. Anın 
kıymetini bilmek dünyada kendisine 
emanet edilmiş muayyen vakti sahi-
binin rızası ve izni doğrultusunda kul-
lanabilmek ilahi tecellilere teslimiyet 
gösterilmektir. 

N e kadar az yetenekleri varsa, 
gururları, kibirleri ve küstahlıkları bir o 
kadar çoktur. (şekil A’da göründüğü 
gibi) 

Ancak, tüm bu aptallar kendileri-
ne aptallar bulurlar. İşin özünde sahip 
olmak değil, layık olmak gerek. İnsan 
sahip olmak istediğine önce layık ol-
mak gerekir.

Not defterime not almışım; İbni 

Ömer anlatıyor. Kı-
yamet günü, Allah 
öncekileri ve son-
rakileri topladığı za-
man her vefasız için 
bir bayrak dikilir bu 
falan filanoğlu vefa-
sızlığıdır. Denilir. 

Bu hadisi şerifi 
okuyunca dedim ki,

Yarabbi yarın kı-
yamet gününde beni 
ve yol arkadaşlarımı 
böylesi bayrak diki-

lenlerde eyleme! Diye dua ettim. 
Cenabı Allah “Ben vefayı insanlar 

için ihsan buyurdum.
Buradaki inceliği kavramak ge-

rekir. Cenabı Allah insanlara ihsan 
buyurmuş. İnsan olmayanlar, in-
sanlık kumaşını güve yemişler her 
dokunulan yerden tel tel dökülenleri 
kapsamıyor.

Bizler yıllardır bila meccanen ça-
lıştığımız, beraber olduğum yol arka-
daşlarım, gönüldaşlarımı vefasızlıkla 
nankörlükle haşr etme!

Vefasızlardan, nankörlerden ra-
hatsız olduk. Muhakkak dünya hayatı 
sınavındayız. İnşallah bu sınavdan 
yüz akı ile çıkanlardan oluruz.

**
Vefasızlık örneği gösterilerek 

İstanbul’da Polisi taşlayalım mı? Oy-
laması yapıldığına şahit olduğumuz 
ortam ve zaman içinde Türk Polis 
Teşkilatının 180. Yıldönümü kutlu-
yoruz.

Yeniçeri ocağının kapatılarak 
1845 yılında Türk Polis Teşkilatı ku-
rulmuştur. Türk Polis Teşkilatı’nın 
180. Kuruluş Yılı Kutlu Olsun. Va-
tandaşlarımızın huzur ve güvenliğini 
sağlamak adına, 180 yıldır büyük bir 
özveri ve fedakârlıkla görev yapan 
Türk Polis Teşkilatımız; demokratik, 
laik ve sosyal bir hukuk devleti olan 
Türkiye Cumhuriyeti’nin en temel ve 
en köklü kurumlarından biridir.

Kuruluşu 10 Nisan 1845 tari-
hine dayanan Emniyet Teşkilatımız, 
kamu düzeninin korunması, suçun 
önlenmesi ve halkımızın can ve mal 
güvenliğinin teminat altına alınması 
adına üstlendiği kutsal görevi, mesai 
mefhumu gözetmeksizin gece gün-
düz sürdürmektedir. Genel manada 
bütün polislerimize kolaylıklar diliyor 
ve Cenabı Allah yar yardımcıları olsun 
diyerek yazımı bitiriyorum.

haber@konyayenigun.com
AHMET YILDIZ

Nurdan Yücal



Siyaset yazan birisi değilim…
Mümkün olduğunca da uzak 

durmaya çalışırım…
Apolitik değilim…
Siyasi bir görüşüm var ve 

bunu da kimsenin gözüne sok-
mam…

Ülkemin çıkarları, ülkemin bir-
liği ve beraberliği için can atan, 
dahası bayrak ve ezan konusunda 
hassas olan bir insanım…

Siyaset anlamında fanatik de-
ğilim…

Ama ülkem için, kendimi bir 
holigan gibi görmekten de geri 
adım atmam.

xxx
Yazının girişinde de altını çiz-

diğim gibi, siyasetle uğraşan, si-
yaset yazan birisi değilim…

Ve fakat, son günlerde “dostu-
muz” dediğimiz, “Türk Devletleri” 
dediğimiz Kazakistan, Türkmenis-
tan ve Özbekistan’ın  Kuzey Kıbrıs 
Türk Cumhuriyeti’ni tanımayıp, 
Kıbrıs Rum Kesimini tanımaları 
ve elçilik açmaları, açık konuşmak 
gerekirse kanıma dokundu…

Özellikle Özbekistan’ın bu tav-
rına inanılmaz üzüldüm…

Niye mi?
Yanılmıyorsam 2019 yılında 

Avrupa Gençler Tekvando Şampi-
yonası için Özbekistan’ın Başkenti 
Taşkent’e gitmiştik…

Şampiyona bir hafta sürmüş, 
dolayısıyla müsabakalardan fırsat 
buldukça Taşkent’in tarihi mekan-
larının yanı sıra modern çarşılarını 
pazarlarını da ziyaret etme şansı-
na sahip olmuştuk…

Özbeklerin bizlere samimi 
şekilde yaklaşmaları, sıcak dav-
ranmaları ve yardımcı olmaları, 
açıkçası bizleri mutlu etti…

Ki, Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan’dan dolayı Türki-
ye’yi ve Türk insanını çok sevdik-
lerini her fırsatta ifade etmekten 
de geri durmadılar…

Açık konuşmak gerekirse de, 
Özbeklerin bu yaklaşımları hoşu-
muza gitti…

Zaman zaman sohbet ettiğimiz 
Özbeklerin, Türkiye’yi çok merak 
ettiklerini, şakayla karışık, “Türki-

ye’yi ziyaret etmeden 
bize ölmek yasak” gibi 
laflar ettiklerini hatır-
ladıkça, başlarındaki 
siyasetçilerin tavırla-
rına ne demek lazım 
bilmiyorum…

Özbekistan Taş-
kent seyahatimizde 
benim en çok dikkati-
mi çeken hasta nakil 

ambulanslarının, daha 
doğrusu minibüsleri-
nin üzerinde Ay-Yıl-
dızlı bayrağımızın ol-
masıydı…

Özellikle spor sa-
lonunda görevli olan 
ambulansların hepsi-
nin Türk bayraklı ol-
ması, açıkçası yüreği-
mi okşadı, bir taraftan 

da merakımı artırdı…
Orada samimi olduğumuz Öz-

bek bir satıcıya, “bu ambulansla-
rın hemen hemen hepsinde Türk 
bayrağı var, bunun özel bir nedeni 
var mı?” diye sordum…

Bana direk, “Erdoğan sağol-
sun” dedi…

Şaşkınlığımı anlayınca, “bu 
ambulansların hepsini Erdoğan 
bize hediye etti” diye ekledi…

İyi mi?
Geldiğimiz noktaya bakar mı-

sınız?
Tam da “besle kargayı oysun 

gözünü” muhabbeti!
Kazakları anlarız…
Nüfusunun yarısı olmasa da, 

25-30 bini Ruslardan oluşuyor…
Dolayısıyla Putin ne derse, 

Tokayev Putin’in dediğinin dışına 
çık(a)mıyor…

Türkistan’ı da anlamak müm-
kün değil…

“Kanımız, canımız” dediğimiz 
ülkeler, anlaşılıyor ki, kan-can hi-
kaye, demek ki, sadece müttefiki-
miz oluyorlarmış!

Bu ülkeler çıkarları olduğu 
müddetçe sizinle güneşe aynı yer-
den bakarlar, çıkarları bitince de 
“güneş gözümü alıyor, hadi bize 
eyvallah” diyebiliyorlar…

Türkiye’ye rağmen, Kıbrıs Rus 
Kesimini tanıdıkları ve elçilik aç-
tıkları gibi…

Son günlerde ülkemizdeki 
gündemi meşgul ve rahatsız eden 
bu konuya duyarsız kalamadım…

Özbekistan’da yaşadığım bir 
olaydan sonra, bunların bu tavrı 
beni rahatsız etti…

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuri-
yeti’ni tanımayıp da, Kıbrıs Rum 
Kesimini tanımaları, sözde Türk 
devletlerinin bizi bir çırpıda sat-
mış olmalarını çokta yadırgama-
mak lazım…

Ekonomik olarak biraz güçle-
nince, daha doğrusu kanları bitle-
nince Türkiye’yi kendilerine rakip 
mi görüyorlar acaba?

Bilemiyorum…
Ama, bildiğim bir tek şey var, 

Türk’ün Türk’ten başka dostu 
yok.
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Bağımlılıkla mücadeleye 
fotoğrafla duyarlılık!

Konya Teknik Üniversite-
si, Büyükşehir Belediyesi Genç 
Kültür Kart ve Sosyal İnovas-
yon Ajansı işbirliğiyle düzen-
lenen “Davranışsal Bağımlılık 
ve Madde Bağımlılığı” temalı 
fotoğraf yarışmasında dereceye 
giren öğrencilere ödülleri veril-
di. Gençlerin bağımlılık konu-
larına olan farkındalığını artır-
mak amacıyla gerçekleştirilen 
yarışmada birincilik ödülünü 
kazanan Hasan Erden Tatlıpı-
nar’a ödülünü, KTÜN Rektörü 
Prof. Dr. Osman Nuri Çelik tak-
dim etti.

‘GENÇLERİMİZİN TOPLUMSAL 
SORUNLARA KARŞI DUYARLILIĞI 

BİZİ GURURLANDIRIYOR’
Yarışma ile ilgili değerlen-

dirmede bulunan Rektör Prof. 
Dr. Osman Nuri Çelik, gençlerin 
bağımlılık gibi önemli toplum-
sal sorunlara sanatsal bir dille 
dikkat çekmesinden duyduğu 
memnuniyeti dile getirdi. Çelik, 
“Üniversite olarak, sadece tek-
nik ve bilimsel alanlarda değil, 
toplumsal farkındalık oluşturan 
her çalışmada öğrencilerimizin 
yanında olmaya devam ede-
ceğiz. Fotoğraf gibi güçlü bir 

anlatım aracının, bağımlılıkla 
mücadelede bilinç oluşturma 
açısından etkili olduğunu düşü-
nüyoruz. Bu anlamlı yarışmaya 
katkı sunan başta Teknik Bilim-
ler Meslek Yüksekokulundan 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Yağmur 
Küçükbezirci ve Sağlık Kültür 
ve Spor Daire Başkanı Ali Ziya 
Yalçınkaya ve katkı sunan jüri 
üyelerimize ve özellikle eser-
leriyle fark yaratan öğrencileri-
mize yürekten teşekkür ediyo-
rum” dedi. 

DERECEYE GİREN ÖĞRENCİLER 
Yarışma kapsamında, ilk 

10’a giren öğrencilere ödül ve-
rilmesi planlandı ve buna göre, 
dereceye giren öğrenciler ve 
ödülleri şu şekilde sıralandı: 
İkincilik Ödülü: Ömer Muham-
med Şen, Üçüncülük Ödülü: 
Burak Güdücü, Dördüncülük 
Ödülü: Aylin Karabulut, Beşin-
cilik Ödülü: Buğra Bulut, Altın-
cılık Ödülü: Ayşe Ceylan, Yedin-
cilik Ödülü: Fatma Seda Özden, 
Sekizincilik Ödülü: Muhammed 
Seyit Uğur, Dokuzunculuk Ödü-
lü: Miyase Acar, Onunculuk ve 
KONFAD Özel Ödülü: Feyza 
Baltürk. nSPOR SERVİSİ

Konya Teknik Üniversitesi, Büyükşehir Belediyesi Genç Kültür Kart ve Sosyal İnovasyon Ajansı işbirliğiyle düzenlenen 
“Davranışsal Bağımlılık ve Madde Bağımlılığı” temalı fotoğraf yarışmasıyla bağımlılığa fotoğrafla duyarlılık gösterildi

TÜRK’ÜN TÜRK’TEN BAŞKA DOSTU YOK!

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR

Cansuyu Derneği Konya Tem-
silciği tarafından organize edilen 
programda okullarda öğrencilere 
çorba, süt ve çeşitli ikramlarda 
bulunuluyor. Karatay’da bulunan 
Selahaddin Eyyubi İmamhatip orta 
okulunda öğrencilerle bir araya 
gelen dernek yetkilileri öğrencile-
re çorba ve çikolata ikramlarında 
bulundu.

Programla ilgili açıklama ya-
pan Cansuyu Derneği Konya Tem-
silcisi İsmail Tozan: “Bugün çorba 
programımızın 11. Haftasındayız. 

Karatay bölgemizde Selahaddin 
Eyyubi İmamhatip orta okulun-
dayız. Yaklaşık 600 öğrencimize 
ikramlarda bulunacağız. Cansuyu 
Derneği Konya Temsilciği olarak 
bu eğitim öğretim yılı içerisinde 
yaklaşık 7 bin öğrencimize ikra-
malrda bulunduk. Ramazan ayının 
öncesinde Kadınhanı, Doğanhisar 
ve Derbent gibi ilçelerimizde okul-
larımıza giderek öğrencilerimizle 
bir araya gelmiştik. Cansuyu der-
neği olarak faaliyetlerimize devam 
edeceğiz.” dedi.  n HABER MERKEZİ

İl Milli Eğitim Müdürü Murat 
Yiğit, il genelindeki okulları zi-
yaret ederek öğrenci, öğretmen 
ve okul yöneticileriyle bir araya 
gelmeye devam ediyor. 8 Nisan 
2025 tarihinde Meram Ahmet 
Azmi-Makbule Elberk İlkokulu ve 
Meram Mümtaz Koru Anadolu 
İmam Hatip Lisesini ziyaret eden 
İl Müdürü, Türkiye Yüzyılı Maarif 
Modeli kapsamında yapılacak ça-
lışmalar ile Milli Eğitim Bakanlığı 

ve Konya İl Milli Eğitim Müdür-
lüğü tarafından yürütülen eğitim 
projelerini değerlendirdi, okul-ve-
li iş birliğinin önemine değine-
rek okul yöneticilerinden de okul 
bünyesinde yürütülen çalışmalar 
hakkında bilgi aldı. İl Müdürüne 
ziyaretleri sırasında Meram İlçe 
Milli Eğitim Müdür Vekili Ahmet 
Kocagöz ve İl Milli Eğitim Şube 
Müdürü Davut Kaya eşlik etti. 
n HABER MERKEZİ

Necmettin Erbakan Üniversitesi (NEÜ) Mü-
hendislik Fakültesi Biyomedikal Mühendisliği 
Ana Bilim Dalı Öğretim Üyesi Doç. Dr. Saniye 
Söylemez, Bilim Akademisi Genç Bilim İnsan-
ları Ödül Programı (BAGEP) 2025 ödülüne la-
yık görüldü. Bilim Akademisi tarafından genç 
akademisyenlerin belirlenmeleri, ödüllendi-
rilmeleri ve yeni araştırmalar için desteklen-
meleri amacı ile 2013 yılında başlatılan Bilim 
Akademisi Genç Bilim İnsanları Ödül Progra-
mı’nın 2025 yılı sonuçları açıklandı. NEÜ Mü-
hendislik Fakültesi Biyomedikal Mühendisliği 
Ana Bilim Dalı Öğretim Üyesi Doç. Dr. Saniye 
Söylemez, BAGEP 2025 sonuçlarına göre ödül 
almaya hak kazanan 38 bilim insanı içinde yer 
aldı. BAGEP 2025 ödülleri, 26 Nisan 2025 tari-
hinde gerçekleştirilecek ödül töreninde sahip-
lerine teslim edilecek. n HABER MERKEZİ

Cansuyu Derneği öğrencilere
ikram ve hediyelerde bulunuyor

Okullarda okul-veli 
işbirliğine vurgu yapıldı 

NEÜ Öğretim Üyesi Söylemez, 
BAGEP ödülünü kazandı

Türkiye Ulusal Ajansı Başkanı
 İlker Astarcı KTÜN’de! 

Türkiye Ulusal Ajansı Başkanı 
İlker Astarcı Konya Teknik Üniver-
sitesi öğrencileri ile söyleşide bir 
araya geliyor. Konya Teknik Üni-
versitesi Kariyer Merkezi tarafından 
organize edilen etkinlik 14 Nisan 
2025 Pazartesi günü,  KTÜN Mü-
hendislik ve Doğa Bilimleri Fakül-
tesi Halil Cin Konferans Salonunda 
gerçekleştirilecek.

Türkiye Ulusal Ajansı Başkanı 
İlker Astarcı, KTÜN Kariyer Söyle-
şilerinde öğrencilerle bir araya ge-
liyor. Ulusal Ajansın faaliyet alanları 
ve öğrencilere yönelik kariyer plan-
lamaları söyleşinin ana temasını 
oluşturacak. 

Astarcı,  kendi kariyer yolcu-

luğuyla ilgili deneyimleri ile öğ-
rencilerin ulusal ve uluslararası 
platformlarda daha etkin roller üst-
lenmesi için hangi adımları izlemesi 
gerektiğine dair bilgileri paylaşacak.

Türkiye Ulusal Ajansı Başkanı 
İlker Astarcı, “Hayatboyu Öğrenme 
ve Gençlik Programları Erasmus+ 
Programı, Erasmus+ ve Avrupa 
Dayanışma Programları AB Eğitim 
ve Gençlik Programları” ve diğer 
gençlik projeleri hakkında kapsam-
lı bilgiler aktaracak. Öğrencilerin 
ulusal ve uluslararası platformlarda 
daha etkin roller üstlenmesi konu-
sunda hangi adımları izlemesi ge-
rektiğine dair bilgiler paylaşacak. 
n HABER MERKEZİ

Doç. Dr. Saniye Söylemez



TÜMOSAN Konyaspor alt yapıdan yeti-
şen Efe Seçil ve Altınordu’dan transfer edilen 
Ata Yanık ile profesyonel sözleşme imzaladı. 
Yeşil-beyazlı kulüpten yapılan açıklamada, 
“Konyaspor Akademi'den yetişen ve profes-
yonel sözleşme imzaladığımız orta saha oyun-
cumuz Efe Seçil ile Altınordu'dan akademi 
kadromuza kattığımız Ata Yanık'a imza töreni 
düzenledik. 2026-27 sezon sonuna kadar söz-
leşmeleri devam edecek futbolcularımız Efe 
ve Ata'ya, Konyaspor'umuzda başarılar dile-
riz.” ifadeleri kullanıldı. n SPOR SERVİSİ

Konya 1. Amatör Küme Süper Grup’ta 
play-off mücadelesi veren Tokarev Beyşehir 
Belediyespor, deplasmanda aldığı kritik ga-
libiyetle umutlarını son haftalara taşıdı. Ligin 
24. haftasında Konya Meram Oktur Sahası’nda 
Konya Yolspor’a konuk olan mavi-beyazlı ekip, 
zorlu geçen 90 dakikanın ardından rakibini 2-1 
mağlup ederek hanesine üç puan yazdırdı. Bu 
sonuçla play-off yarışındaki iddiasını sürdüren 
Tokarev Beyşehir Belediyespor, sezonun ka-
lan haftalarında hedefine ulaşmak için müca-
deleye devam edecek. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Konyaspor’da iki 
genç isim imzayı attı

Umutlar sürüyor

DOĞADAKİ
İŞARETLERİ
GÖRÜNKUM

YÜZEYİNDEKİ
ÇATLAKLAR,
ÇÖLDEKİ ANİ

SICAKLIK
DEĞİŞİMLERİNE 

İŞARETTİR.

TÜMOSAN Konyaspor, 
Süper Lig 31. haftasında ko-
nuk edeceği Göztepe maçı 
hazırlıklarına devam ediyor. 
Teknik Direktör Recep Uçar 
yönetiminde Kayacık Tesisle-
ri’nde gerçekleştirilen antren-
man, ısınma ile başladı.  Kuv-
vet çalışması ve topla oyun 
ile devam eden antrenman, 3 

takım halinde oynanan turnu-
va maçları ile sona erdi. Kon-
yaspor, bugün  saat 11:30’da 
yapacağı antrenman ile hazır-
lıklarına devam edecek.

MAÇIN BİLETLERİ 
BUGÜN SATIŞA ÇIKIYOR
TÜMOSAN Konyaspor’u-

muz, Süper Lig’in 31. haf-
tasında Göztepe’yi konuk 

edeceği maçın bileleri bugün 
satışa çıkacak.   12 Nisan Cu-
martesi günü saat 16.00’da 
MEDAŞ Konya Büyükşehir 
Stadyumu’nda oynanacak 
maçın biletleri satışa çıktı. 
Karşılaşmanın biletleri, bu-
gün  saat 11.00 itibarıyla sa-
tışa sunuldu.  

KONYASPOR’U 7 ZOR 

HAFTA BEKLİYOR
Süper Lig’de 2024-2025 

sezonunun son haftaları yakla-
şırken, Anadolu Kartalı önemli 
bir döneme giriyor. Bu sezonun 
final niteliği taşıyan 7 maçına 
çıkacak olan yeşil-beyazlılar, 
zorlu rakiplerle mücadele ede-
rek Süper Lig’deki sıralamaları 
için savaşacak. Yeşil-beyazlılar, 

dört maçını kendi sahasında 
oynarken, deplasmanda 3 maç 
yapacak. Konyaspor, her maçı 
final olarak değerlendirip, en iyi 
performansı sergilemeyi hedef-
liyor. Taraftarların büyük deste-
ğiyle, takımın bu kritik süreçte 
sergileyeceği mücadele merak-
la bekleniyor. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA 

TÜMOSAN Konyaspor, Süper Lig 31. haftasında konuk edeceği Göztepe maçı hazırlıklarına        
devam ediyor. Konyaspor, bugün  saat 11:30’da yapacağı antrenman ile hazırlıklarına devam edecek

Göztepe mesaisi sürüyor
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